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Zapisnik 

Sa X (desete) redovne sednice Skupštine opštine Dragaš, održane: 29.12.2023. 

 
Dnevni red 

 

1) Usvajanje zapisnika sa prethodnih sednica (zapisnik sa IX redovne sednice i zapisnik sa tri 

vanredne sednice); 

2) Odluka o proglašenju opšteg i posebnog spiska nepokretnosti opštine za 2024. godinu; 

3) Usvajanje Plana rada Tima za prava deteta 2024-2026; 

4) Ponovno Razmatranje Odluke za ispravku u katastarskim listama 01 broj 060/01-8154-2/23 od 

27.04.2023. 

5) Usvajanje Plana rada OSBZ-a za 2024. godinu; 

6) Zahtev za korištenje nepokretnosti opštine g. Samir Krasniqi 01 br. 462/01-31857; 

7) Izbor predsedavajuceg Skupštine opštine; I 

8) Eventualno. 

 

Mehmet Spahiu: Pozdrav gradonačelniče, direktori, odbornice i odbornici, medije i građane opštine 

Dragaš! Otvoram X (deseti) redovni sastanak, trinaesti po redu za 2023. godinu, Skupštine opštine 

Dragaš. Ujedno predlažem ovaj dnevni red. Dnevni red ste sigurno dobili putem elektronskog obrasca. 

Međutim, još jednom vas podsećam: 

1) Usvajanje zapisnika sa prethodnih sednica (zapisnik sa IX redovne sednice i zapisnik sa tri 

vanredne sednice); 

2) Odluka o proglašenju opšteg i posebnog spiska nepokretnosti opštine za 2024. godinu; 

3) Usvajanje Plana rada Tima za prava deteta 2024-2026; 

4) Ponovno Razmatranje Odluke za ispravku u katastarskim listama 01 broj 060/01-8154-2/23 od 

27.04.2023. 

5) Usvajanje Plana rada OSBZ-a za 2024. godinu; 

6) Zahtev za korištenje nepokretnosti opštine g. Samir Krasniqi 01 br. 462/01-31857; 

7) Izbor predsedavajuceg Skupštine opštine; I 

8) Eventualno. 

 

Bexhet Xheladini: Poštovani delegati, građani, mediji! Pre usvajanja dnevnog reda za ovu sednicu 

Skupštine, imam predlog da se tačka "Zahtev za korišćenje nepokretne imovine opštine...", koju je 

podneo g. Samir Krasniqi, skine sa dnevnog reda. i to će se razmotriti na jednoj od narednih sjednica 
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Skupštine. Razlog je taj što je Direkcija za urbanizam odbila zahtjev. Imovina na kojoj je tražio da se 

napravi privremena građevina je vlasništvo Agencije za šumarstvo. Također, ranija je odluka načelnika 

opstine da se na tom području zaustavi gradnja. Pošto planiramo da sledeće godine promenimo 

Opštinski razvojni plan i usvojene Zonske karte, onda predlažem da se ova tačka dnevnog reda odloži 

i razmotri nakon usvajanja ORP-a. Hvala! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine predsedniče! Želi li još neko rec? Suada Bajrami ima riječ. 

Suada Bajrami: Pozdrav svima! Poštovani predsjedavajući, saborski kolege i vi ostali! Tražim da se 

ovom dnevnom redu doda još jedna tačka, o čemu smo mi kao skupštinska ženska grupa, u saradnji sa 

OEBS-om, sačinili izveštaj. Još jedna stavka pod nazivom"Ženska prava i rodna ravnopravnost". Hvala. 

Mehmet Spahiu: Hvala, Suada! Shpetim Hajredini ima riječ. 

Shpetim Hajredini: Hvala, drage kolege, dragi građani Dragaša! Malo ću replicirati na  predsednika, 

jer je ovo postalo previše. Stižu nam tačke dnevnog reda, stavljamo ih ovdje i onda ih uklanjamo, iz 

razloga koji je naveo predsednika koji za mene od dana kada je došla ova tačka dnevnog reda imam 

dana od uklanjanja ove tačke, jer to je nezakonito. Opštinska imovina se ne može dati direktno jer je 

zahtev došao kod nas, Shpetim Hajredini samo moli za imovinu i mi je dajemo njemu. Nisam protiv 

ove osobe, ko god da je od građana Dragaša, tu sam da im pomognem, ali moramo poštovati pravila. 

Zakoni i članovi nadležnih ministarstava su vrlo jasni. Dakle, kada je potrebna opštinska imovina, prvo 

treba da pročitate zakon, a zatim da nam ga pošaljete da to bude ovde kao tačka dnevnog reda. Jer, loše 

nam ide. Ne znam sad, da li to radite sa namjerom da nas povrijedite, da vjerovatno nismo glasali za to 

samo zato što je nezakonito, ili koja je vaša namjera? Ali, treba paziti da na narednim sjednicama prvo 

pogledate, pročitate zakon i onda nam kažete koje su tačke dnevnog reda. Znate da Zakon o opštinskoj 

imovini – o tome smo ranije govorili, čitao sam vam i zakon – da se opštinska imovina daje samo na 

javnoj licitaciji i kada je ikada veliko interesovanje da npr. uzmemo KEK ili stvari koje su od opšteg 

državnog interesa, onda možete direktno davati, ali ulaganje mora biti i u skladu sa budžetom opštine, 

a to je 10% ulaganja. U ovom trenutku mora biti uloženo 1.200.000 da bi mu se direktno dalo. Inače, 

dobro je da ste skinuli ovu tačku dnevnog reda, inače će nam je, odobrili mi ili ne, Ministarstvo vratiti. 

Hvala! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Shpetim! Da li još neko želi da se izjasni o dnevnom redu? Kako 

se čini, niko nije zainteresovan. Suada, ako je moguće objašnjenje, imate li materijala za ovu tačku koju 

ste predložili? Da li je moguće ostaviti u "Razno", sa raspravom o ovom pitanju? Onda to ostavljamo 

u "Razno". Prije glasanja o dnevnom redu moramo potvrditi da li imamo kvorum ili ne. Molim 

skupštinsku službu da utvrdi kvorum! Imamo kvorum, prisutno je 25 članova skupštine. Stavljam 

dnevni red na glasanje.  

Driton Ademi: Hvala predsjedavajući, pozdrav svima! Predsjedavajući, koleginica Suada je zamolila 
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kao zahtjev, koji treba da ga stavite na glasanje. Nema potrebe za tačkom dnevnog reda, nema potrebe 

da je stavljate u tačku "Razno". Dakle, možete razgovarati ili pojasniti, da, to je prijedlog. Prijedlog se 

stavlja na glasanje, ako je prijedlog odobren, onda se vraća pojašnjenje. 

Mehmet Spahiu: Gospodine Dritone, u tu svrhu sam tražio i saglasnost Suade, koji je bio predlagač 

ove tačke dnevnog reda. Dogovoreno je da se o tome raspravlja pod "Razno". 

Driton Ademi: Ne, ti ne znaš za to. Ali, kada se da predlog, bolje ga je jednom staviti na glasanje, kada 

stavite predlog na glasanje, stavite i sve tačke na dnevni red. Hvala ti! 

Mehmet Spahiu: Hvala puno, Dritone! Stavljam na glasanje dnevni red, sa prijedlogom predsjednika 

da se šesta tačka skine sa dnevnog reda, i sa prijedlogom Suade Bajrami da se tačka o pravima žena u 

zajednici raspravi u završnoj tački. Ko je za ovaj prijedlog? Ko je protiv ovog prijedloga? Uzdržanih? 

13 je za, nijedan protiv, 1 uzdržan, smatramo da je dnevni red usvojen većinom glasova. Pređimo na 

prvu tačku dnevnog reda: Usvajanje zapisnika sa prethodnih sjednica (zapisnik IX redovne sjednice i 

tri vanredna zapisnika). Da li neko želi da govori o ovoj temi? govori gospodin Nedžmidin Sejdilar. 

Nedžmidin Sejdilar: Gospodine predsedavajući ja mislim da ste načinili jednu proceduralnu grešku. 

Ovde pored predloga gospođe Bajrami, imali smo i predlog koji je gradonačelnik dao. A vi ste dnevni 

red dali u celosti. Mislim da ste trebali da date predlog po predlog, jer sam ja sada zbunjen i neznam 

kako nam izgleda dnevni red… li biste mogli gospodine predsedavajući da nam objasnite koji nam je 

dnevni red. Sa tackom koji ste bnam doneli u zahtevu ili je bez. Ja sam očekivao da glasamo svaki 

predlog pojedinačno. 

Mehmet Spahiu: Izvini, Nedzo! Treba govoriti samo o tački dnevnog reda. To je usvajanje zapisnika 

sa prethodnih sastanaka. Tačka dnevnog reda je zatvorena, izglasana je, tako da se o tome nema šta 

raspravljati. Tačka dnevnog reda je zatvorena. Ovo pitanje ste pokrenuli, gospodine Nedžmidin. Nije 

mi drago to što vi kazete, ludi ili glupi, kako ste istakli, da se tako izražavate nije mi drago da imamo 

takve ljude u redovima poslanika. Stoga, sledeći put budite oprezni kada se javljate ovdje. Tačka 

dnevnog reda je, rekao sam, zatvorena. Sada raspravljamo o zapisniku sa poslednje sednice (zapisnik 

IX redovne sednice i tri vanredna zapisnika). Ko želi da govoori? Ako nema, kako izgleda niko nije 

zainteresovan, stavljamo na glasanje prvu tačku dnevnog reda. Ko je za odobravanje zapisnika? Protiv? 

Uzdržavanih? Sa 14 glasova za, nijedan protiv i nijedan uzdržan, usvaja se druga prva tačka dana. 

Pređimo na drugu tačku: Odluka o proglašenju Opšte liste i Posebne liste nepokretnosti komune za 

2024. Da li neko iz izvršne vlasti želi da govori o ovoj tački, da obrazloži? G. Qamil Kolloni ima riječ. 

Qamil Kolloni: Pozdrav predsjedavajućem, predsednice, delegatima i svima prisutnima! Na osnovu 

člana 13. Zakona o korišćenju i razmeni nepokretnosti opštine, Službeni list br.10 od 03.04.2019.godine 

i važećeg zakona o korišćenju opštinske imovine, dužni smo da 31.12.2019. kalendarske godine javno 

objaviti i objaviti na web stranici opstee opstinske imovine i posebne imovine, koje se očekuju tokom 
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2024. godine, da budu stavljene u upotrebu. U okviru ovih dobara, u okviru opštih dobara, od 122 došli 

smo do ukupnog iznosa imovine, gde smo formirali Komisiju koja je tokom godine izvršila verifikaciju 

parcela i istovremeno, na osnovu odluke Vlade da ove nekretnine koje bio sa ukupnim brojem, da 

evidentira i napravi katastarske, geodetske brojeve, da svakoj parceli posebno da broj, povećao se na 

ukupno 144 nekretnine koje su spremne i mogu se staviti u upotrebu ili uraditi analize za dio Od njih. 

Od toga, tokom 2024. godine imamo 81 nekretninu. U okviru 81 nekretnine koja se nalazi na Posebnoj 

listi za korišćenje, zaključena su 32 ugovora, ali oni moraju biti predviđeni, jer se tokom 2024. godine 

moraju obnoviti i ugovori sa ovim korisnicima zemljišta. Istovremeno, imamo i neke od ovih ugovora 

od Komisije koja radi fizičku procjenu nekih objekata u kojima su vlasnici u posjedu i predstavljaju 

rizik za građane, oni su na verifikaciji. Mislim da ćemo tokom 2024. godine moći konačno ugovorima 

opremiti svu imovinu opštine i sve one objekte koje imamo u upotrebi i koje smo prinuđeni da damo 

na javnoj licitaciji, vjerujem da će u narednih mjesec dana, u januara, imaćemo svu tu opštinsku 

imovinu, kako bismo razvili procedure za njihovo stavljanje u upotrebu putem licitacije, kako to zakon 

predviđa. Zato sam vas, poštovani delegati, zamolio da, kao što ste zajedno činili od 2022. godine, i 

ove godine odobrite ovu opštu listu, kao i posebnu listu za davanje opštinske imovine na korišćenje. 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Qamil! Da li još neko želi da govori o ovoj temi? Driton Ademi 

ima riječ. 

Driton Ademi: Hvala! Pozdrav još jednom svima! Dakle, obraćam se direktoru za ove nekretnine. Moj 

zahtjev od 2022. godine, direktore, je da ove nekretnine nemaju šifre, već da imaju i nazive. Nisi to 

uradio od 2022. Građani, koliko ja imam saznanja, on je samo pričao o Bresane da sam vidio neke šifre, 

ti građani nisu ni svjesni da im se imovina licitira, da se stavlja u upotrebu. Jedan dio njih. Zar ne 

zaslužuju ako im unapred pošaljete zahtev, obavestite ih. Oni su investirali u te nekretnine, a mi im 

dajemo jednogodišnje ugovore. Mislim da to zaslužuju time što im pošalju zahtjev unaprijed, sa danom 

koje imovine. Pokušavam da nađem, niko ne zna, većina njih ne zna da je to sajt kao što je Geoportali 

ili nešto slično, pa mogu da uđem i pogledam ove nekretnine. Odnosno, mnogi ljudi, građani koji 

posjeduju nekretnine, sa ovim šiframa ne znaju koje su nekretnine stavljene u upotrebu. Predlažem, 

rekao sam vam i 2022. godine, koliko se sećam u trećoj ili četvrtoj sednici, da kada ove nekretnine budu 

stavljene u upotrebu da se daju po imenu, a ne samo po šifri. da retko ko mogu ih pronaći. I drugo, šifra 

koja me je iznenadila u Bresani, na primjer, šifra 01326, jer je kod vas napisano, opis ove šifre je iza - 

rekli smo. Šta dajemo tamo? Šifra koja mi je zapela za oko, odnosno koju sam video. Vi dajete, kao što 

sam rekao, najdaniji kvadrat. Vi tu ne dajete nikakve prostorije. Ako griješim, pošto sam to vidio sa 

kodom, pročitao sam i kod, daje kvadrat. Tu nema ni bara ni restorana. I poslednje pitanje koje imam 

za vas direktore: Koliko nekretnina je pod ugovorom, pošto smo to odobrili 2022. godine, koliko 

nekretnina je pod ugovorom 2023. godine? Hvala ti! 



5  

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Dritone! G. Agron Gashi ima reč. 

Agron Gashi: Pozdrav prisutnima, pozdrav predsjedavajućem, pozdrav predsedniku i svim ostalim 

skupštinskim kolegama! Pošto su prošle dvije godine i ovi ugovori koje ste do sada pominjali, o 

korišćenju opštinske imovine, ja sam vas zapravo pažljivo slušao koliko ih ima, ali sve što građani i mi 

odbornici treba da znamo, do sada dvije godine, da li su odgovorili na isplate kako ste ih odredili, u 

opštini i izvršnoj vlasti ove opštine, da li je do sada bilo dugova, a vaša vlada, zalažući se za bolju 

vladu, da ih neće biti nakon isteka mandata neizmirene dugove, pa da dođe da im oprosti. Sve što želim 

da pitam je da li su do sada redovno odgovarali na uplate za ove nekretnine koje koriste. Hvala ti! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Agron! G. Artan Loshaj ima riječ! Izvolite! 

Artan Loshaj: Zdravo svima! Jučer sam u Odboru tražio neke informacije od predsjednika i direktora. 

Direktor nam je obećao da će nam ga dati danas. To je i moj kolega ranije spomenuo, nastaviću. Ima, 

rekao je direktor, 144 nekretnine, a 81 je posebna. Od ovih 81 zasebne imovine, 32 imaju ugovore. 

Ranije sam vas pitao za spisak vlasnika koji ovo koriste, koliko dugova imaju. Ja sam to rekao na 

sednici, rekao sam to na Odboru, on je to ponovio danas. Rekao sam vam da neko od vas pripada 

stranci, neki imate prijatelje, a neki imate da ne možete im poslati obavestenje za uplatu. Obećali ste 

nam juče da ćete nam danas poslati spisak dužnika, koji duguju novac za ove nekretnine koje su pod 

upravom opštine Dragaš. Da li je danas moguće da nam date objašnjenje? 

Mehmet Spahiu: Hvala Artane! Da li još neko želi da govori? Direktore, želite li pojasniti? Direktor 

Qamil Kolloni ima riječ. 

Qamil Kolloni: Hvala na pitanjima! Prije svega Driton za vas. Treba znati da su ove nekretnine date u 

brojkama, jer je vlasnik Opština. U ovoj imovini Opštine svako ima pravo, u trenutku kada ugovor 

istekne, da se prijavi i dobije. Ovi se, na osnovu zakona, ne navode imenom i prezimenom. Što se tiče 

saopštenja, kako 2021. godine, tako i 2022. godine, kao i 2023. godine, donosimo vam konačno 

saopštenje. Svaki korisnik opštinske imovine, u konačnom obaveštenju o dugovima, o roku, o isteku 

roka i o pravu korišćenja. U stalnom smo kontaktu. Za cifru koju kažete Uredba važi za davanje u 

korišćenje na manje od godinu dana, a prostori koji se nalaze oko trga u Bresani imaju pravo da se 

prijave, za sezonska izdanja, tri meseca sa vu karrikom. I, na osnovu toga, predviđamo da ćemo taj 

kvadrat, ako nam se neko pojavi, dati ovom broju jedan pravo, ovisno o zahtjevu i to je jako dobro i 

uredno. Što se tiče ugovora, ja vam kažem da je od 144 njih 81 bez ugovora. Sve ostale daje Vlada, 10 

godina, 15 godina, 12 godina, 7 godina, to su važeći ugovori koji postoje u trasici opštine, za korišćenje 

opštinske imovine. Neki od ovih ugovora su zemljište, neki su objekti, neki su i zemljište i objekti. Svi 

ovi građani su informisani, nagađaju samo oni koji žele da nagađaju ili oni koji nisu izvršili svoju 

obavezu i imaju dugovanja prema Opštini. Koliko se duguje? Ja, iako nismo baš na dnevnom redu da 

govorimo o dugovima, dajem vam kratak pregled. U 2021. godini zatekli smo ovu opštinu sa 317.958 
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eura duga koje imaju za korištenje opštinske imovine. Od 317.958, koliko danas iznosimo 2023., 

imamo 155 hiljada eura zemljišnog duga. Znači, zahvaljujući vašoj odluci od 40%, negdje oko 40 

hiljada eura i 162.912 eura koliko je prikupljeno više, imamo 155 hiljada eura. Vidjeli ste prošle godine 

da imamo 167 hiljada eura dodatnih ličnih prihoda. Ako hoćete, i ja imam ovogodišnje prihode, ali 

mislim da za prihode i rashode imamo, znate, redovan rok koji izvještavamo u januaru za cijelu godinu. 

Ako želite, spreman sam u svako doba, usred noći, da razgovaram sa vama o profesionalnim stvarima. 

Što se tiče politike, ako hoćete, mi se bavimo politikom. Zao mi je Artani, pokusavam da pobjegnem 

od njega, ali ovaj sam propustio, ni ovaj nisam uzeo. Čekam, neka registruje biznis, neka se pojavi u 

sistemu, neću da registrujem. Nisam ja njemu poslao, ali ostalima je dokumentacija svima poslana 

poštom. Postoje 144 konačne objave. Zato je dobro da mi još malo praviš društvo, jer te imam iza sebe 

kao i prijatelja. I, nemojte prejudicirati ove stvari, jer uvijek pokušavate kleknuti na kamen i sakriti 

ruku. Ako imate, recite mu po imenu, muški, pa možemo ući i razgovarati o tome. Ako mu nisam poslao 

obavijest o dugu, dajem ostavku. To je to! Ne pokušavajte da igrate igrice i iskoristite ovo ovdje, jer 

imate ličnost koja se ne bavi igrama ili riječima. Ne dozvoljavam kad si ti u pitanju... Nikada nisam 

pričao o tvojoj bolnici, šta radiš tamo. I u pravu si, sa ovim rječnikom da se ponašaš sa mnom. Žao mi 

je, ali imam te za prijatelja. Tebi nisam poslao pismo. 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine direktore! Pošto je Artanovo ime apostrofirano, znači Artan 

Loshaj. 

Artan Loshaj: Gospodine direktore, budite kulturniji prema meni, jer nisam spomenuo ništa lično. Pod 

jednom, ja nemam svoj biznis, dobro znaš. Artan Loshaj nema biznis. Drugo, ako želite lično sa mnom 

poslije, ja ne odlazim s vama na ovoj sesiji, ali me pustite da izađem, kad izađemo, razgovaramo, dođem 

u kancelariju. Vi ovdje predstavljate direktora finansija, ovdje ne predstavljate Qamila Kollonija. Ne, 

ne brini, hajde, nemoj da se mučiš, znam da nemaš puno obrazovanja, ali rekao sam ti lično da ne 

shvatas, jer ja nemam biznis. Znam na šta aludiraš, aludiraš na biznis moje žene. Taj posao je 

registrovan od 2016. godine, idite dole i vidite, makar i ne previše lično, da se zli muškarci poput vas 

bave ženama. To je i njeno pravo, starija je od 18 godina, a prava žena su drugačija. Ne zezaj se sa 

mnom, jer cu da te tužim za klevetu. Ja, Artan Loshaj, nemam biznis, razumete li? Ja sam bolnički 

radnik i tehnicar. Ne petljajte se sa ženama, ne petljajte se u spoljne poslove, jer počinjete i završavate 

sa ženama, ali nemojmo previše lično, jer ko zna gde ce ovo sve izaci. 

Mehmet Spahiu: Hvala Artane! Da li još neko želi da govori o ovoj temi? Shpetim Hajredini ima riječ. 

Shpetim Hajredini: Zato još jednom pozdrav svima! Poštovani direktore, rekao sam to mnogo puta, 

ali ne znam zašto i dalje nastavljate isto. Ako vam se pitanje postavlja kao direktoru, odgovorite kao 

direktor i ne lično, jer nije u redu. Da se slažemo, da se svi znamo. Politika je politika, imamo još dvije 

godine, kad izađemo iz politike biće nam sasvim dobro. Mi smo tu da radimo za građane. On je postavio 
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pitanje, ti si dao odgovor. Bio si jako dobar do sada, prvo si to malo drzao, onda si jako dobar, tacno si 

odgovorio. Ne vidim to razumnim, lično sam se osjećao jako loše. Ulazis u privatno, to nije u redu. Ti 

i dalje nastavljaš sa svojim, znaš, ali što se mene tiče, ovo je... moja savjest me ne prihvata, čak ni moja 

licnost koje sam. Ako ja kažem ove stvari pred građanima, oni govore ove riječi, te optužbe, to nije u 

redu. Hvala ti! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine! Žao mi je direktore, rec ima Nexhat Selaj. 

Nexhat Selaj: Hvala! Zdravo svima! I ja bih malo stao, direktore, prvi govor, održali smo ga prije dvije 

godine, taj prvi govor koji si nam održao, ne znam da li ima ocjenu veću od deset. Bili ste tako odlučni, 

bili ste tako pažljivi, pokušali ste da nas uvjerite da ste nas i noću obavijestili. U profesionalnom smislu 

ste odmjereni i spremni ste, dao sam vam deset. Hteo sam da vam se zahvalim na tom govoru koji nas 

je razjasnio. Za ostalo sam pitao i tebe i Artana, ali prvo si počeo tako što si ga malo ohrabrio. Budimo 

malo strpljiviji. Za prvi dio, da ih je više od deset, ocijenio bih te, za drugi dio br. Hvala ti! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Nedžat! Direktor Qamil Kolloni ima riječ. 

Qamil Kolloni: Poštovani delegati, hvala vam puno na prijedlozima! Prošle su dve godine, sastanci 

KPF-a su stalno provokacije. Rečju 'vaši prijatelji' treba da upozorite i svog kolegu. Nisu 'vaši prijatelji', 

neka činjenica bude jasna, koji prijatelji, koja kompanija nije dobila konačnu obavijest. Dajem 

odgovornost, ali dajem i ostavku. Ja sam ličnost koja se ne igra, dao sam vam samo stručna pojašnjenja. 

Ovo utiče na moj integritet. Mladom momku ne dozvoljavam, upozoravao sam ga nekoliko puta, nemoj 

da ulaziš u tabor u koji ja ne treba da ulazim. Koliko god da ulazim u bolnicu zbog njega, on je u mojoj 

profesiji. Plus, to generalizuje problem, prijatelji. Molim te reci mi ko su prijatelji, to je ono što tražim. 

Nikome nisam pogrešio, a u profesionalnom smislu ne dozvoljavam nikome da kaže šta hoće. Poenta! 

Ovo je zahtjev. Ko ga je lično upucao? Ko je spomenuo prijatelje? Da li sam ja ili on postavio pitanje 

na koje sam odlučno ukazao. Da, ne znam šta drugi govore u KPF-u. I, obavezno svake godine radi 

isto. Hoću li paziti na ovo? Neka se malo poštedi, da ostavi mjesta za mene. S druge strane, ništa me 

ne zanima, osim profesionalnih problema. I, ne dozvoljavam sebi, jesam već nekoliko godina, sačuvao 

sam i želim časno da sačuvam ovu ličnost koju imam. Ne može neko u Gori i Opojë da upire prstom u 

mene i ja to ne dozvoljavam dečku, zašto je to njemu, iz njegovih političkih razloga i na kraju se vaga 

lični integritet pojedinca. Za profesionalni rad, koji ne poznaje. Molim vas, slušam vaš savjet, ali prije 

nego što me posavjetujete, zaustavite šiljke. Ne igra se tako. 

Artan Loshaj: Gospodine direktore, znam da ste neobrazovani, jer znam živimo zajedno. Moj lični 

problem, nikad u životu, ti i ja, nikad nisam dozvolio da me moralni aspekt utiče. Da pomenem tu temu 

zena, kafana koja ju je registrovala i koju nemas hrabrosti ni sama da pozoves na registraciju, nikad ti 

kazem u lice neka ti se desi, nikad necu dozvolite to, vi i svi vi. Ne podnosite profesionalni aspekt. 

Trpio sam te 14 godina, pogledaj svoja saslušanja kad si se kandidovao za vlast, šta si rekao? haos, 
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zdravstvo i opstina i sve, i mi vas trpimo 14 godina. Sa profesionalnog, sa moralnog aspekta, nikad i 

nikome necu oprostili, od čistačice do gradonačelnika. Sad ti još jednom kažem, neka ti puskapostane 

top, za ono što si me optužio da imam biznis, tužicu te. Ah, zbog tvojih ličnih i privatnih prikaza ja se 

ne plasim. Da li razumete ovo? 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Artan! Jezik transparentne komunikacije čini mi se grubim 

jezikom. Molim ostale diskutante da se suzdrže od ovih kvalifikacija, jer moramo sačuvati autoritet 

narodnih predstavnika. Mi smo predstavnici jednog divnog naroda iz regiona Gore i Opoje. Stoga 

moramo biti dostojni predstavnici ove zajednice., g. Uran! Uran Halimi ima riječ. 

Uran Halimi: Hvala,! Pozdrav svim učesnicima! Što se tiče tačke dnevnog reda, ova tačka dnevnog 

reda je već izblijedjela. Govorio sam o ovim kontroverzama koje se, nažalost, dešavaju. Direktore, 

molio sam vas da odgovorite na tako profesionalan način. Kao delegati, imamo pravo da se nosimo sa 

uznemiravanjem, ali treba da se suzdržite od ličnog razgovora sa nama. Delegati, mi smo tu da 

govorimo, da izrazimo svoje mišljenje. Dobro je čuvati red i mir, jer mi smo ovdje Skupština i imamo 

sledbenike i građane. Suzdržite se! Ti direktore, stvarno, ne moraš da se baviš delegatima, sa svakim 

posebno. Vi dajete odgovor zbog kojeg ste pozvani, odnosno za tačku dnevnog reda, a ne da biste ulazili 

u lične stvari. Svako može da nas isprovocira, i ti si mene isprovocirao, sve znaš, ali ja sam se suzdržao. 

Predsjedavajući jeli ovo dobro, smirite malo situaciju, ne dozvolite da rasprava izmakne. Zato sam te 

molio da se suzdržiš! Direktore, vi ste uvek koristili ovu taktiku, kada vam se postavljalo pitanje koje 

vam se nije dopalo, uvek ste to shvatali lično, ali niste to uradili. Ja sam sa govorničke govornice više 

puta upozoravao na nepolitiku. Vi ste ovdje profesionalac, niste pozvani da budete političari. Oni su 

vas postavili za direktora, vas je predsjednik izabrao za direktora, vi ste imenovani.. Da ste delegat, 

vodili biste politiku. Ne brinite o politici, direktore. Odišete profesionalnošću. Hvala vam puno! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Uran! Da li još neko želi da govori o ovoj temi? G. Agron Gashi 

ima reč. 

Agron Gashi:  Onda vas još jednom pozdravljam! Vrlo pažljivo smo slušali direktora koji je prethodno 

govorio i kolegu Loshaja. Bilo je mnogo raznih predrasuda i stereotipa, ali je ipak ovaj je bio vrlo 

koncizan o situaciji na koju je reagovao. Ostavimo po strani predrasude kafeterija i ostalih, ali prije 

svega direktor je bio koncizan, rekao je dajte imena ljudi kojima nisam poslao dug ili bilo šta drugo i 

ja prije vas snosim moralnu odgovornost, do ostavku. I sada, kada govorite, morate barem imati osnovu 

za ono što govorite i zahtijevati veću odgovornost. I direktor traži, daje imena i prezimena ljudi koje je 

previdio i nije poslao. I on je bio vrlo jasan oko toga, ne želim stati na stranu direktora, ali moramo 

zanemariti razne predrasude i stereotipe da bismo imali političku korist jer imamo brojne manifestacije 

koje skreću situaciju, čak ni doprinose građani, ni ova skupština ni budućnost ove zemlje. Kada se 

govori, treba govoriti razumno, ali ne i s predrasudama. Hvala ti! 
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Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Agron! Kako se čini, niko nije zainteresovan za diskusiju. U 

obrazloženjima direktora, g. Qamil Kollonija, stavljamo na glasanje odluku o objavljivanju Opšte i 

posebne liste nepokretnosti opštine za 2024. godinu. Ko je za usvajanje ove tačke? Protiv? Uzdržanih? 

Za 13 glasova, protiv nije bilo i 6 uzdržanih, usvaja se i druga tačka dnevnog reda. Prelazimo na treću 

tačku dnevnog reda: Usvajanje plana rada Tima za prava djeteta 2024-2026. Pozivam Agona Baxhaka 

da preuzme riječ, kao člana Komisije. 

Agon Baxhaku: Postovani predsedavajuci! Poštovani delegati, poštovani načelniče opštine, poštovani 

direktore i svi prisutni! Kao što je poznato, opština Dragaš je Zakonom o zaštiti dece i Administrativnim 

uputstvom za osnivanje i funkcionisanje EDF-a osnovala EDF i na osnovu zakonskih obaveza koje 

proizilaze iz zakona i administrativnog uputstva, izradio Plan rada za EDF. Plan rada EDF-a izradili su 

članovi tima, u saradnji sa kancelarijom UNICEF-a na Kosovu. Plan rada sadrži ciljeve iz oblasti 

zdravstva, socijalne zaštite, obrazovanja, kulture, omladine i sporta. Na ovom planu se dugo radilo, 

održane su radionice, kao i individualni rad sa službenicima opštine Dragaš i veoma dobar posao je 

urađen i ovaj dokument sadrži širok spektar intervencija za dobrobit dece. i za njihova prava. Plan je 

prošao sve faze kao što su konsultacije sa građanima koje su održane 13.12.2023. godine i objavljene 

na sajtu Opštine za sugestije i mišljenja građana. Na kraju, čestitam Opštini i Timu na izradi ovog Plana 

i molim vas kao delegate da glasate za ovaj Plan koji pripada svima nama, a posebno našoj djeci. Hvala 

vam puno! Ako su vam potrebna dodatna pojašnjenja, možete mi postaviti pitanja, ja ću dati sva 

potrebna pojašnjenja. Hvala vam puno! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Agon! Da li neko želi da govori o ovoj tački dnevnog reda? Driton 

Ademi ima riječ. 

Driton Ademi: Hvala, predsjedavajući! Hteo bih da vam postavim par pitanja. Ko je tim koji učestvuje 

u izradi ovog nacrta? Takođe, koliko imam saznanja, ne znam da li je iko iz opozicije bio prisutan, jer 

sam vidio da je i Skupština opštine rekla, da li su bili prisutni članovi opozicije, ako je moguće. Hvala! 

Agon Baxhaku: Na osnovu UA i Zakona o zaštiti dece, gradonačelnik opštine osniva ovaj tim. Oni su 

uključeni u UA, uglavnom na političkom nivou, jer je isti kao i EDF u kabinetu premijera. Član 6. ZS, 

u sastavu Tima je načelnik opštine - rukovodilac Tima, odnosno - Uprava za zdravstvo i socijalnu 

zaštitu, zamjenik načelnika; Resorna uprava za obrazovanje, odnosno direktor Uprave; Nadležna 

uprava za zdravstvo; Resorna uprava za omladinu, kulturu i sport; član delegiran od strane KPF-a 

Skupštine opštine; službenik za zaštitu djece i ljudska prava; Policija, odnosno njen pripadnik; Centar 

za socijalni rad i predstavnici civilnog društva. Ovo su predstavnici Tima, oni su vrlo jasno precizirani 

sa UA i svaka osoba predstavlja ove direkcije iu tom svojstvu je dio EDF-a. Neću objavljivati imena, 

to je Odluka gradonačelnika i lako se može pronaći. Hvala ti! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Agon! Agron Gashi ima riječ. 
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Agron Gashi: Onda vas ponovo pozdravljam! Ovaj tim, koji treba da djeluje u okviru obrazovanja i 

prava djece, molim za dodatna pojašnjenja, jer nisam upoznat. Ovaj tim će ići direktno u škole da radi 

sa djecom na pravima djeteta, postojaće poseban tim za nastavnike za obrazovanje o pravima djeteta, 

prvo treba uključiti nastavnike, pa interaktivno, tokom nastavnog procesa, da uče o njihovim pravima. 

I, takođe, veoma je važno da deca od malih nogu, od prvog razreda pa nadalje, odrastanja, od procesa 

učenja, da nastavnici u okviru interaktivnih, interaktivnih metodologija, među nastavnim jedinicama, 

sami nauče šta su njihova prava. Od danas smo naišli na mnoge barijere, kao što znate, posebno u 

procesu učenja, jer djeca uvijek misle da samo ona imaju pravo, ne znajući gdje prestaju njihova prava. 

U tom smislu govorim da oni često znaju kako destabilizirati i oštetiti proces učenja, ne znajući gdje, 

kao što sam ranije rekao, završavaju njihova prava. Dakle, imamo dosta nastavno osoblje, koji se 

izmače kontroli sa svojim kolegama, i sad me zanima da li je ovo organizacija, NVO ili ima neko drugo 

značenje, ali sve što imam da kažem evo epicentra glavnog, da DKA treba da ima glavnu ulogu da, 

barem, sa obrazovnim osobljem, sa nastavnicima, ima veću vezu, kako bi oni bili bolji profesionalci, 

da bi djecu obrazovali na bolji način. Hvala ti! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Agron! Ako nema nikoga, riječ ima Agon Baxhak. 

Agon Baxhaku: Dakle, zdravo, dragi delegate! Plan je takođe vidio intervencije koje su se dešavale u 

ovim sektorima, u sektoru obrazovanja, gdje većina djece ima pristup obrazovanju. Što se tiče toga ko 

je vlasnik, dokument pripada opštini, Skupštini opštine. Vjerujemo da će Skupština opštine izdvojiti 

budžet. Plan takođe precizira gde opština ima budžet, a gde donatori budžet. Čak će i UNICEF 

učestvovati u nekim dijelovima aktivnosti ovog Plana. Takođe, sa specifičnim grantovima za 

obrazovanje, dio budžeta se može usmjeriti ovdje, iz Specifičnog granta za obrazovanje. Sve ove 

intervencije su planirane sa svim nastavnicima, ne sa svima, već sa većinom sa kojima smo u kontaktu 

i podnosili smo zahtjeve DKA, službenicima koji su u DKA. Blisko smo sarađivali i uspjeli kreirati 

ovaj plan. Sve to, pored aktivnosti, imamo i rezultate kako mislimo da se ova situacija promijenila. Sve 

sam unapredio, pokrenuo i operacionalizovao. Na primer, mi smo uložili, ovde je predviđeno Planom, 

kao Tim, da Skupština opštine ulaže u otvaranje dnevnih centara, čak i sredstvima koja su opredeljena 

za ovaj posao. Takođe, kao tim, zatražili smo od Ministarstva prosvete budžet za još jedan vrtić u 

Dragašu. Ovo je manje-više ono što možemo sažeti. Plan je javan, vjerujem da ga imate kao materijal. 

Sve aktivnosti ovde su takođe zadužene. Uglavnom DKA i MAŠT imaju svoje obaveze prema opštini. 

Sada je sa posebnim grantom za svaku opštinu dodijeljen budžet, a opština je napravila i plan kako 

mogu koristiti sredstva iz konkretnog granta. Ako nisam bio jasan, molim! Hvala vam puno! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Agon! Ako nema drugih rasprava o ovoj tački, stavljamo na glasanje 

treću tačku dnevnog reda, usvajanje Plana rada EDF-a 2024-2026. Ko je za odobravanje? Da li je neko 

protiv? Uzdržavanje? Sa 25 glasova za, nijedan protiv i nijedan uzdržan, usvaja se treća tačka dnevnog 
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reda. Pređimo na četvrtu tačku: Razmatranje Rješenja za ispravku u katastarskim listama 01 broj 

060/01-8154-2/23 od 27.04.2023. Predsednik govori radi pojašnjenja. izvolite, gospodine predsjedniče! 

Bexhet Xheladini: Poštovani članovi Skupštine! Kao što znate, dobili smo informaciju od Imovinsko-

pravne službe, iz katastra, da se na katastarskom području 'Pllava 2' nalazi 14 parcela, bez vlasništva, 

sa NN vlasništvom. Po prijemu ovog obaveštenja, mi smo na jednoj od sednica Skupštine doneli odluku 

da se ova imovina upiše u vlasništvo Skupštine opštine Dragaš. Međutim, ovu odluku koju je donela 

Skupština opštine Ministarstvo je poništilo, tako da Skupština može ponovo da razmotri ovu odluku. 

Jedan od razloga zašto je Ministarstvo poništilo ovu odluku Skupštine opštine je i to što je bivši direktor 

"Šarproizvoda" navodno izjavio da ova imovina pripada " Šarproizvodu " i da se i dalje koristi. U 

međuvremenu, dobili smo izjavu od bivšeg direktora " Šarproizvoda ", g. Njazi Tërshnjaku. Ovo je 

njegova izjava koju ne čitam u cijelosti, već samo zadnji pasus. „Ovo zemljište nikada nije figuriralo u 

vlasništvu preduzeća Šarproizvoda. Stoga predlažem da ova Skupština donese odluku da se ovih 14 

nekretnina, parcela, na katastarskom području 'Pllava 2', vrate i uknjiže kao vlasništvo Skupštine 

opštine. Hvala! Ovdje su površine, sve su posedivne listove, imate ih u materijalu. Ima površinu od 

nekoliko hektara. Ima 14 nekretnina, možete ih vidjeti u materijalu. Moj predlog je da još jednom 

pokušamo da donesemo odluku da se ova imovina uknjiži kao vlasništvo Skupštine opštine, uzimajući 

u obzir izjavu bivšeg direktora Šarproizvoda. Hvala! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine predsjedniče! Riječ ima, prijavljuje se Uran. izvolite, g. Uran 

Halimi! 

Uran Halimi: Pozdrav još jednom! Što se tiče ove tačke dnevnog reda, imamo Ministarstvo koje je 

preinačilo ovu odluku, iako smatram da je zasnovana na zakonima Kosova, koje kaže da je van zakona, 

ili da se ne uklapa u zakone na snazi. Argument koji je dao predsednik mi se čini vrlo plitkim i slabim, 

mi se ne vladamo izjavama, predsjedniče. Ne vjerujemo instituciji koja je ministarstvo, šta god da je, 

vjerujemo izjavi bivšeg direktora. Da, ovo mi se čini veoma niskim. Smatram da je dobro što je to 

ukinuto, samo da nam ga je vratila jedna veoma važna institucija. Hvala vam puno! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Uran! Shpetim Hajredini ima riječ. 

Shpetim Hajredini: Pozdrav još jednom svima! Predsjedavajući, dokument koji ste dali kao 

opravdanje, kako možete sada uvjeriti Ministarstvo da je odluka koju sada tražite da donesemo za ova 

zemljišta uredna? Ako je Ministarstvo vratilo odluku koju smo ranije donijeli kao nezakonitu i dali su 

svoje obrazloženje, a vi sad ovdje siječete dokument, ko je bio ta osoba, bivši direktor ili šta je bio? da 

li to sada Ministarstvo uzima? Pobijediš nas opet glasajući za to i opet nam to vraća. Pa, hajde da sada 

dobro objasnimo obrazloženje i ugradimo ga u materijal. Ne znam, žao mi je, nisam ga našao mjesec 

dana, ali ovaj telefon mi daje samo parcele. Dobro, u redu je i da si poslao, moguće je da je ova odluka 

koju je Ministarstvo donijelo mimo nas, ali kako će je oni sada shvatiti kao stvarnu i kao argument koji 
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ih uvjerava da ove zemlje ne pripadaju ' Sharrprodhim''? Hvala ti! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Shpetim! Agron Gashi ima riječ. 

Agron Gashi: Slažem se sa kolegom koji je unaprijed rekao da nije dovoljno od prethodnog direktora 

koji je dao svoje preporuke, je li ili nije. Ovdje imamo zakonske administrativne procedure koje se 

pojavljuju u geodeziji ili katastru općine. Ali, moramo imati na umu da je na posljednjem snimku iz 

1981. godine bilo dosta propusta u dokazima o zapletima koji su bili. Ali, to bi bila preporuka, moja 

lična sugestija, bilo bi bolje da se i pedesetih godina prošlog veka, kada su snimci rađeni pre 81. godine, 

uradi adekvatnije istraživanje, kako bi bilo legalno i vidi kome pripada ta parcela, jer preko ovog 

direktora, slažem se sa prethodnim kolegom, nisu dovoljne. Hvala ti! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Agron! Uran Halimi ima riječ. 

Uran Halimi: Zdravo još jednom! Što se tiče informacija, tokom obuka i sastanaka koje imamo sa 

MALS, ja sam više puta tražio, predsedavajući, pitao sam šta ako je odluka koja je poništena, Skupština 

je ipak ostavi na snazi. Da, jedan od njih je poslednji sastanak koji sam imao sa MALS. Ako MALS 

zahteva da se odluka poništi ili preispita, ako ne priložimo odgovarajuće argumente, opština kao 

institucija rizikuje da se nadje na sudu. Automatski, mi kao opština, ne vi gradonačelnik, čak ni 

pojedinac ovde, već opština kao institucija, gradonačelnik, rizikujemo da budemo tuženi, opština može 

biti automatski tužena. Ako ste zainteresovani da podnesete tužbu protiv nas, pokušaćemo da je 

ostavimo na snazi. Ali smatram da je odluke koje se uvijek preokrenu, dobro ih vratiti na nultu tačku, 

gdje su bile. Hvala vam puno! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Uran!, gospodin Bexhet Xheladini, ima riječ. 

Bexhet Xheladini: Slusajte, mi se 10 godina sudimo sa KPA za imovinu koja nam je otela, da je 

vratimo, a ima ovde imanja koja je NN, nicija, i mi se borimo hocu tu imovinu sa njom da ostave AKP 

ili 'Sharrprodhim', kada je registrovan NN, ne pripada nikome. To je imanje na našem zemljištu, u našoj 

opštini, u katastarskom području 'Pllava 2'. Nije tačno ni da nam je rješenje vraćeno kao nezakonito, 

već nam je vraćeno na preispitivanja. Da nam je došla nezakonita odluka, mi je ne bi smo stavili na 

dnevni red. Imamo zakonsko pravo, garantujem vam da nema nikakvih pravnih posledica. Ako još 

jednom pokušamo sa ovim argumentom, da su pretpostavili da je bivši direktor "Sharrprodhima" izjavio 

da je ovo vlasništvo "Sharrprodhim". Zabilježili smo izjavu, dokazujemo, zašto ne vratimo to zemljište 

koje nikome ne pripada, vlasništvo opštine. Ja, kao načelnik opštine, dužan sam da vam dam ova 

objašnjenja, ako želite tu imovinu, prepustite je nekom drugom...ali, ipak, Ministarstvo ce to preispitati 

i doneti konačnu odluku. Smatra se legalnom ili nezakonitom odlukom. Ako dođe do nezakonite 

odluke, poništimo je i nema ništa loše u tome. 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine predsjedniče! Gospodin Nexhat Selaj je predstavljen. Izvolite! 

Nexhat Selaj: Pozdrav još jednom! Predsjedniče, čini mi se da nam bacate loptu, ako hoćete. Dok imate 



13  

pravne stručnjake, vi ste imenovali pravne stručnjake. Imate pravne stručnjake, neka oni to istraže, da 

li je to ispravno ili ne sada nam služe. Nismo protiv toga da dio Opštine – 10 hektara ili šta je već – 

ostane anoniman, ničiji, ili da ga uzme neka druga firma. Jesmo za ono što prođe, ali koliko vrijedi, 

opet, kad iscrpite sve rezerve sa pravnicima i budemo spremni, mi ćemo biti za, nećemo biti protiv. 

Ovde nije pitanje da li to želimo ili ne. Mi smo za da, ko kaže ne? Ali na osnovu ovog dokumenta, čini 

nam se da sada glasamo, nakon nekog vremena će se opet okrenuti protiv nas. Da ne glasamo više puta 

- nije prvi put, nekoliko puta se poništavaju odluke, zbog manjka pravne profesionalnosti kojom se 

bavite svim ovim. Ispravite to dobro, uradite to u Skupštini, bićemo za. Hvala ti! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Nedžat! Mislim da je predsednik bio vrlo jasan, dao je objašnjenja 

po ovom pitanju. Kontroverzno je bilo pitanje da se oni i dalje smatraju vlasništvom "Sharrprodhima", 

navode u Ministarstvu, ali su NN, kako je rekao predsednik. I mi kao odbornici moramo da štitimo 

interese opštine i ovu imovinu treba vratiti u vlasništvo opštine. Ne samo ove, već pronađite rješenja i 

za druge nekretnine. G. Nedžmidin Sejdilar je zatražio riječ. 

Nedžmidin Sejdilar: Pažljivo sam slušao sve prisutne i stigao sam do zaključka, vi ćete biti taj koji će 

biti na optuženickoj klupi, ja personalno ne želim da vas vidim tamo. S tim u vezi savetujem vam 

ukoliko niste sigurni a znamo mi da ova opština ne poseduje kvalitetne pravnike koji su i jedan proces 

do sada dobili. Savetujem vam da ispitate dublje ovo pitanje, da se konsultujete sa drugima i da nam 

donesete u skupštini predlog da glasamo. Što se mene personalno tiče, ja sam za, za sve što bude se 

glasalo u ime interesa građana. U pravu ste treba se vratiti opštinska imovina u vlasništvu opštine da i 

građani vide neki hair toj imovini a ne da Agencija za privatizaciju to izdaje na tenderu i da dođe neki 

tajkun ili biznismen i stvara problem nasoj oppstini. Obzirom da je vreme za džumu tražimo pauzu. 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Nedžmidin! predsednik ima riječ. 

Bexhet Xheladini: Ova izjava je protokolisana, službena je, ima broj protokola, ima datum, sa brojem 

protokola i sve. I ja, ako treba, idem na sud za opštinsku imovinu. Vi, neki od članova skupštine, donijeli 

ste odluku da imovinu koja je bila u vlasništvu "Sharrprodhima" prenesete u katastar, da njome 

raspolažete kao opštinsku imovinu. Zato ste vi bili na sudu, zato smo mi na sudu, zašto je rađen ovaj 

proces. Nismo mi ovdje u Skupštini opštine donijeli odluku da smo sada naložili katastru da prenese 

imovinu sa NN na zemljište opštine. Da, donosimo odluku, donosimo odluku Ministarstvu i oni će 

ponovo razmotriti odluku. Ako smatraju da je nezakonito, otkazujemo ga na sljedećem sastanku. 

Nemamo vremena za odlaganje, jer je po zakonu potrebno da se razmotri u roku od mjesec dana, ali 

pošto posljednji sastanak nije proizveo pravno dejstvo, kao da nije održan, onda smo u obavezi da ovaj 

posao završimo danas. . Znam i da za ovo ne idete na sud, jer su nas trazili da to preispitujemo. Da su 

rekli i distavili nezakonitu odluku, mi bismo je poništili. Adame, ako imaš nešto, možeš li mi to 

objasniti? 
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Adem Emini: Isti zahtjev je upućen i Ministarstvu, u kojem se navodi da su, prema izjavi bivšeg 

direktora, ove nekretnine bile na ime "Sharrprodhim". Naime, u saopćenju piše da ova imovina nikada 

nije pripadala "Sharrprodhimu", te je iz tog razloga preispitujemo. 

Bedžet Dželadini: Priložićemo ovu izjavu uz odluku. 

Mehmet Spahiu: Samidin Xheladini ima riječ. 

Samidin Xheladini: Dragi prisutni! Zdravo svima! Bio sam zadovoljan protivljenjem, koje me je 

impresioniralo i bilo mi je jako dobro. Vi opozicija neće mog brata da vidi u zatvor, on hoće sam da 

ide. Imali smo ovakva glasanja u prošlosti. Dali smo podršku i Salima i Lulzimu Rifaju, snažno smo 

podržali, sa 27 glasova, imovinu Opštine i vratili je, jer su nam je bez prava uzeli. Sedamdesetih je tada 

bio Behadin Ahmetović, to je bio jugoslovensko-komunistički sistem. Opština je dala u zakup opštinsku 

imovinu 'Sharrprodhim'. Sada, nakon rata, imovinu koja je još u upotrebi oduzela je AKP, a oni su nam 

je oduzeli bez prava. Ovo je nepravedna odluka, ali je sada na snazi. Potreban nam je koliko god je to 

moguće, a mi smo stalno podržavali Salima Jonuzija i Lulzima Rifaja, koji su suočeni s optužnicom. 

Čak i odlazak u zatvor zbog nečega što je u interesu građana se isplati. Drago mi je i da je gradonačelnik 

spreman da ide u zatvor. 

Agron Gashi: Ako uradimo malo jednostavniju analizu, ako je ovo vlasništvo, zemljište, u KAP-u, i 

to će dovesti do likvidacije, KAP će takođe dovesti do likvidacije ove parcele. Da li bi bilo bolje da 

nadležni organi KAP-a, šta će se dalje uraditi u vezi sa ovom parcelom koja je ostala diskutabilna. Bilo 

bi mnogo bolje da se od nje traži pojašnjenje, a dok je ona to sada uzela pod upravljanje, 70-ih godina 

su bili u vlasništvu opštine, gde su odvedeni i KAP ima pravo da ih poseduje. Sve dok je KAP 

odgovorna za likvidaciju takvih parcela, onda bi bilo dobro da se mi kao opština obratimo zahtevu i 

damo preporuke i pojašnjenja šta da radimo sa ovom parcelom koja je ostala nedefinisana. Hvala ti! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Agron! Govori Shpetim Hajredini. 

Shpetim Hajredini: Poštovani predsjedniče, znate da odluku koju ste donijeli na početku, 24.04.2023. 

godine, prvi prijedlog da se ova imovina prenese u opštinsko vlasništvo, svi smo podržali, a 

podržavaćemo je i danas. Ali rekao sam vam koliko će ovaj vaš argument uvjeriti Ministarstvo. To me 

zanima, jer u odluci o vraćanju prethodnog prijedloga nemamo. Ne znam, vi nam samo usmeno kažete 

da je on tražio preispitivanje. Ne znam šta je Ministarstvo tražilo. Molimo vas da nam u budućim 

odlukama javite prijedloge ili nalaze Ministarstva i šta zahtijevaju od Općine, kako bismo znali da li da 

glasamo za to ili ne. Ako danas glasamo za to, Ministarstvo će nam ga vratiti nakon dvije sedmice, 

onda nemamo izbora. Veoma loša sreća. Inače, apsolutno nisam protiv. Ali dobro je i u budućim 

odlukama dati obrazloženje zašto se ovakva odluka vraća od strane Ministarstva. Hvala ti! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Shpetim! Diskusija je zatvorena! Stavljamo na glasanje četvrtu 

tačku dnevnog reda. Ko je za ovu tačku? Protiv? Uzdržanih? Sa 23 glasa za, 3 glasa protiv i bez 
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uzdržanih, usvojena je četvrta tačka dnevnog reda. Nedžmidin Sejdilar je dao jako dobar prijedlog, tako 

da sada možemo zaustaviti rad sednice. Ako se slažete, imamo još jednu stvar, mislim da se o tome 

nece raspravljati: Usvajanje Plana rada OSBZ-a za 2024. godinu. 

Nedžmidin Sejdilar: Gospodine predsedavajući ja mislim da je sledeća tacka veoma ozbiljna i da ne 

možemo to tako da preteramo anpassant. Zato bih vas zamolio da ostavimo za sledeću tačku dnevnog 

reda da razmotrimo na tenane i da kvalitetno radimo. Ovako izgleda kao da vi vršite nekakav pritisak 

na delegate da što pre pređemo ove tačke. Ostavimo ovo pitanje posle pauze. 

Mehmet Spahiu: Hvala ti! Slažemo se sa prijedlogom g. Nedžmidina Sejdilara. Pauza do 13:15. 

Poštovani poslanici, nastavljamo sa desetom sednicom. Slijedi peta tačka dnevnog reda: Usvajanje 

Plana rada OSBZ -a za 2024. Da li neko želi da govori o ovoj tački dnevnog reda? Govorio je predsednik 

opštine, g. Bexhet Xheladini. 

Bexhet Xheladini: Poštovani poslanici, jedna od tačaka dnevnog reda je i usvajanje Plana rada KKSB-

a za 2024. godinu. Zakonska je obaveza KKSB-a, odnosno načelnika Općine da pripremi godišnji plan 

rada ovog mehanizma. Dobili ste godišnji plan rada. Ovaj plan predviđa da u toku godine KKSB održi 

najmanje šest sastanaka. Na svakom sastanku su predviđene tačke dnevnog reda o kojima se mora 

raspravljati. Takođe, moram da vas obavestim da smo, nakon jednogodišnje analize rada KKSB na 

nivou Kosova, rangirani kao jedan od najuspešnijih KKSB, nalazimo se na prva tri mesta, kao 

mehanizam koji ima održao sve sastanke. Zaključke donesene na tom sastanku implementirali smo u 

praksi. Stoga pozivam skupštine da nakon rasprave koju će imati, nakon prijedloga ako bude potrebe, 

nakon dopuna, usvojimo Plan rada KKSB-a za 2024. godinu. Hvala! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine predsjedniče! Da li želite da neko od poslanika govori? Kako se 

čini, niko nije zainteresovan da razgovara sa mnom. Zatim stavljamo na glasanje petu tačku dnevnog 

reda. Ko je za? Protiv? Uzdržanih? Sa 13 glasova za, nula protiv i 11 uzdržanih, usvojen je Plan rada 

KKSB-a za 2024. Šesta tačka je uklonjena. Idemo na sedmu tačku: Izbor predsjedavajućeg Skupštine 

opštine. Poštovani prisutni, moram da dam objašnjenje o načinu izbora predsjedavajućeg. Kandidata za 

predsjedavajućeg Skupštine imaju svi politički subjekti, nezavisni kandidati ili građanske inicijative. 

Pozivam političke subjekte da daju prijedloge za potencijalne kandidate. Reč ima gospodin Naser 

Myrtezani. 

Naser Myrtezani: Hvala,! Poštovani gradonačelniče, poštovane kolege i sabornici! Mi kao poslanička 

grupa i kao opštinska vlast, koji predstavlja ovu grupu Skupštine opštine, predlažemo gđu. Arijeta 

Qafleshi Skeraj za kandidata za predsjedavajućeg Skupštine opštine. Ako mogu, kratka biografija. 

Gospođa Arijeta Skeraj rođena je 24.04.1978. godine u selu Bellobrad, gde je pohađala osnovnu školu 

u Belobradu, srednju školu u Bresani, prvu generaciju opšte medicine i Fakultet medicinskih sestara u 

Prištini. Arijeta je 1997. godine počela da radi kao medicinska sestra u Centru "Majka Tereza" skoro 
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dve godine u svom rodnom selu. Godine 1999. radila je u Albaniji tokom rata u finskom Crvenom 

krstu. Od 2000. do 2003. godine radila je u Dragašu u OEBS-u, kao referent za popis stanovništva. 

Arijeta Skeraj je 2003. godine zaposlena u Regionalnoj bolnici Prizren „Daut Mustafa“ i 20 godina je 

radila na intenzivnoj nezi. Gospođa Skeraj je 2007. godine prvi put ušla u utrku za Skupštinu opštine, 

gdje je u dva mandata bila najglasanija žena u Općini. Dok u četiri mandata, žena sa najviše glasova u 

redovima LDK. Već 8 godina je predsednica Foruma žena u Dragašu. Tokom ovih mandata, završene 

su četiri akademije upravljanja. Također, članica je Lobija za rodnu ravnopravnost. Potiče iz 

obrazovane porodice. Qafleshi je udata za Bexheta Skeraj, majka je četvero djece, tri kćeri i jednog 

sina. 

Onda, drage kolege, pozivam vas sve, bez razlike, da glasate za postovanu gospođu, koja je dala 

izuzetan doprinos, kako u Skupštini, tako i van Skupštine, u svim sferama. Hvala! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Naser! Pozivam i ostale političke subjekte, ako žele da predlože 

nekog potencijalnog kandidata! Shpetim Hajredini ima riječ. 

Shpetim Hajredini: Hvala na prilici! Kao šef grupe PDK, nemam predlog za lidera. Hvala ti! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Shpetim! Ostali? Ako nema, onda nalazimo da imamo samo jednog 

kandidata za predsjednika Skupštine, Arijetu Skeraj. Sada, na osnovu Uredbe 2009/1, moramo formirati 

Komisiju za nesmetano odvijanje procesa izbora predsjedavajućeg. Potencijalnih članova bi trebalo biti 

tri ili pet. Opredijeljeni smo za pet, kako bismo imali pristup svim političkim subjektima. Pozivam 

političke subjekte da predlože moguće kandidate za Komisiju. 

Naser Myrtezani: Predlažem sebe. 

Shpetim Hajredini: Mi smo najveća grupa i prvo nama treba dati riječ, ali nema veze. Onda 

predlažemo gospodina Dritona Ademija. 

Miralem Rahte: Ispred stranke SDU predlažem samog sebe. 

Munir Jonuzi: Poštovani, kolega je spomenuo politički subjekat koji nije bio na izborima 2021 i on 

ovde nema pravo da predlaže candidate. Ukoliko neko menja partiju, ja vas molim da se rukovodite 

ovim spiskom i da ovaj predlog ne uzimate u obzir. Ispred koalicije Vakat predlažem samog sebe. 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Munir! Odnosno, kandidat je Munir Jonuzi. U međuvremenu, 

prema Muniru, Miralem nema pravo da predlaže kandidata, ako nije certificiran kao politički subjekt. 

Miralem opet ima riječ. 

Miralem Rahte: Kako što Munir kaže da smo mi menjali stranku, jesmo menjali stranku, i naša 

sadašnja stranka jeste SDU, ja bih zamolio Munira, pošto toliko ne poznajem zakone, ako nemamo 

pravo, da mi kaže po kom zakonu nemamo to pravo da predlazemo kandidata za komisiju. Hvala 

Mehmet Spahiu: hvala, z.Miralem! 

Munir Jonuzi: Gospodine Rahte, ja vam govorim na osnovu zakona o izborima i verifikaciji mandata 
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centralne izborne komisije. Mi svi ovde predstavljamo neki politički subjekat, bez obzira kako ćemo 

kasnije delovati, mi smo izabrani ispred nekog političkog subjekta. Ovde su svi naši politički subjekti 

na osnovu kojih smo dobili svoje mandate. Partija SDU nema na ovom spisku. 2025 kada budete na toj 

izbornoj listi i osvojite mandat tada ćete moći da predstavljate SDU i da iznosite ovde predloge u ime 

SDU. Ja se trudim da pričam sporo zbog prevoda. Ako mi ovde dozvolimo da nam predstavnici 

političkih partija, sutra se svako može osećati kao predstavnik nekog političkog subjekata ali to ne može 

predstavljati ovde dok god je ova lista ovde sa ovim političkim partijama. G.Rahte nema pravo da 

predlaže u ime partije koja nije na ovom spisku. 

Uran Halimi: Postovani, delegati! Što se tiče ove liste, vidim da su g. Rahte i Merunisa Brenoli članovi 

VAKAT-a. Drugim riječima, oni bi trebali biti izabrani za povjerenike na osnovu politickog subjekta 

kojem pripadaju. Ovde je sada kancelarija Skupštine trebala promeniti politički subjekat - ovde u 

Dragašu, CDU se nije kandidovala. Na primjer, imamo i slučaj gospođe Pajtesa, promijenili su je. 

Dakle, vjerovatno postoji neka greška ovdje na listi, postoji neki sukob između ovog rada. Ušli su u 

kandidaturi kao VAKAT, sada su CDU, ja smatram da ni Pajtesa nema pravo da bude birana kao 

kandidat za komisiju ovdje za izbor predsjedavajuce, ja smatram da Pajtesa ne treba da bude birana, zar 

ne? ? Da pripada VV, jer je dobila glasove kao VV. Ovdje postoji neki sukob. 

Munir Jonuzi: Ako dozvolimo Miralemu da predlaže u ime partije koja nije bila na izborima, onda 

treba da dozvolimo da Pajtesa Berisha daje predloge u ime VV-a. Da li se vi slažete sa takvom 

konstatacijom. Naravno da ne. Ona je bila izabrana na listi VV-a, kakvo će njeno političko delovanje 

biti to nemožete da predvidite ni vi, niti smo mi iz Vakata mogli da predvidimo kakvo će političko 

delovanje biti Miralema Rahte. On je promenio stranu, to je njegovo pravo. Nažalost, Zakon kaže da 

su oni vlasnici mandata, međutim njihovo moralno pravo je da oni daju ostavke jer nisu ispred 

političkog subjekta SDU. I ovim putem javno tražim da daju ostavke sa mesta delegate, jer su dobili 

mandate ispred političkog subjekta kome ne pripadaju. 

Miralem Rahte: Ja sam tražio da mi kažete po kom Zakonu, a ne po nekoj listi. U toj listi može biti da 

je nešto greškom upisano. Time se ne slažem, pitam po kom Zakonu. A to što smo rekli da vratimo 

mandate, mandate je nama narod dao. Na toj listi je bila moja slika i ljudi su glasali za mene. A 

zahvaljujući tim ljudima koji su glasali za mene, vaš mandat i vasa stolica je zahvaljujući meni. Jer 

moji glasovi su išli direktno vama. Tako da, pre nego što meni tražite ostavku, trebati sami podneti 

svoju ostavku. Još jednom, tražim član zakona po kom ja nemam pravo da predlažem ispred stranke 

SDU. 

Nedžmidin Sejdilar: Dragi građani vidite da je u politici sve moguće, ja po prvi put čujem da neko na 

osnovu slike može da osvoji mandat. Kao što je Miralem rekao da je na osnovu slike dobio mandate, 

da li to znači da u gulašu jedeme meso od ono goveče što je na slici. Pokušavam da shvatim neke stvari. 
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Nisam znao da Rahte želi tako silno da bude član te komisije, iako mu ne pripada, ali ako želi evo ja ću 

da ga predložim ali u ime liste Srpske. Pre toga neka pita Rakića da li će ga pustiti da bude član. Ako 

gospoda koj pretendiraju ispred SDU-a, stranka koja nije učestvovala na lokalnim izborima, oni trebaju 

biti izbačeni iz komisija. Ravnoteža po komitetima nije onakva kakva je bila volja građana. Mi smo svi 

osvojili mandate na otvorenim listama, ali su se komiteti formirali na osnovu partijskih proporcija. Šta 

oni iz SDU sta traže na tim komitetima ako ta stranka u ovom parlamentu ne postoji. Oni mogu zadržati 

mandate, mogu da se zovu I marsovci, to je njihovo pravo, ali u komitetima nesmeju biti članovi. 

Formula učešća u komitetima se raspodeljuje na osnovu broja glasova koje je partija osvojila. 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Nedžmidin! Izvinite me samo malo! Predlog koji ste dali da u ime 

Srpske liste predlažete Miralema je pogrdni predlog. Mi nemamo takav subjekt u opštini Dragaš. Ako 

želite da predložite Miralem, možete ga predložiti u ime bilo kog drugog subjekta koji je predstavnik u 

Skupštini opštine Dragaš. Budite oprezni sljedeći put! Postoji replika, ako ne pomenete Srpsku listu, 

da, ona ne postoji kao politički subjekt. 

Nedžmidin Sejdilar: G.predsedavajući, evo ja se slažem sa vama, pruhvatam vašu kritiku. Lista srpska 

ne postoji u opštini Dragaš kao ni SDU. Onda da ga predložimo u ime marsovaca. 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Nedžmidin! Smatram da nema potrebe da se bavimo ovim 

pitanjem, da imamo pet članova. Izvinite me samo malo! Dajem vam objašnjenje, vi ćete ipak uzeti 

riječ. Imamo pet članova, pošto CDU nije postojala, možda nećemo uključiti Miralema na listu, ostala 

su još četiri člana. Ali, čak i ako je Miralem, ima pet članova, tu se svaka odluka usvaja većinom 

glasova. Ja to govorim kao moguće rješenje, a ne da ga predlažem. Ko želi da govori? Izvolite, 

gospodine Nexhat Selaj. 

Nexhat Selaj: Pozdrav još jednom! Doktore, ako imate malo strpljenja! Doktore, ako imate malo 

strpljenja, poslušajte me! Hvala, još jednom hvala kolegama! U početku si, predsedavajuci, djelovao 

vrlo odlučno i mislio sam da ćeš tako nastaviti od početka, ali izgleda da nemaš lidersko vodstvo. Ne 

razumijem, da li je ova propovjedaonica fontana želja ili nije? Pred nama je pravni službenik. Kao 

stranka, kao CDU, ne figurira. Glasovano je u ime druge stranke. Kako ovo ima pravo da bude 

predloženo Komisiji? Ako želite da mu ispunite želju, možete to učiniti vrlo lako, iako je član, izaberite 

jednog od članova CDU-a, izaberite dva. Ljudi koji nas cijene su ovdje, slušaju nas, prate nas, i mi 

ćemo biti cijenjeni, jer smo došli od građana. Nemojmo ovu propovjedaonicu pretvarati u fontanu želja. 

Imate pravnika, konsultujte se sa pravnikom, ako je dozvoljeno, dobro, ako ne, još bolje, nastavljamo 

sa ostalim tačkama dnevnog reda. Danas ceo dan raspravljamo za člana, da li je u pravu ili nije? 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Nedžat! Želiš li opet uzeti riječ Miralem? 

Miralem Rahte: Ako vam je već tako I ako vam je lakše, evo ja Miralem Rahte ispred stranke Vakat 

predlažem Miralema Rahte sadašnjeg iz stranke SDU. 
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Mehmet Spahiu: Jetmir Ajdini ima riječ. 

Jetmir Ajdini: Zdravo svima! Predsjedniče, još jednom Vas molim da poštujete red i red Skupštine 

opštine. Da idem redom, pošto su članovi tražili riječ. Nije loše govoriti ovdje ako sam pitao za riječ. 

Za to smo i za to smo izabrani. Savjet za neki drugi put! Nije problem što mi nisi dao reč. Još jednom, 

Skupština opštine Dragaš nije ovde izvor želja, čak ni nakon što je dala predloge. Člana Skupštine 

opštine Dragaš ne može predložiti subjekat koji ne postoji u Skupštini Dragaša, čak i da se javi da se 

ovde predlaže u ime subjekta...možete pripadati bilo kom subjektu koji volite, ali ovde u SO Dragaš od 

glasova VAKAT-a nisi od glasova CDU. Nikada nije učestvovala na izborima kao CDU. Dakle, nije 

Skupština opštine Dragaš za trgovinu. Hvala ti! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Jetmir! Reč ima gospodin Edin Kurt. 

Edin Kurt: Pozdrav svima, poso je lista JGP učestvovala na izborima predlažem Ventazu Esati. 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Edin! Agron ima riječ. 

Agron Gashi: Onda vas još jednom pozdravljam! Stvorile su se dileme kako da se formira ova 

Komisija. Gospodine predsedavajući, zajedno sa pravnikom, ova Skupština treba još jednom da razjasni 

od koga se sastoji ova Komisija. Da li od političkih stranaka imaju pravo bilo koji članovi koji imaju 

legitimitet i suverenitet stanovništva dobijenim glasovima. U takvoj situaciji smatram da svaki član ima 

pravo da predloži kolegu, a politička tema je malo bitna. I, još jednom vas pitam, od ovih skupštinara 

koji su napravili ovaj sukob i nered, kako da se formira ova Komisija? Hvala ti! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Agron! Pošto je gospodin Miralem Rahte zamoljen da ne bude 

kandidat, imamo samo četiri kandidata. Jos jednog kandidata mora predložiti neki entitet. Nedžmidin 

Sejdilar je zatražio riječ. 

Nedžmidin Sejdilar: Zaista mi je žao što moram da vas ispravljam ali pogrešno formirati komisiju. 

Komisija od pet članova se formira na osnovu pet parlamentarnih najvećih grupa. Što znači da vi kao 

predsedavajući ove skupštine trebate pozvati prvo prvu najveću parlamentarnu grupu kao što su PDK, 

LDK, VV, Vakat i tako dokle se stigne, a ne ovako kao na pijacu svako ustaje i predlaže svakoga. 

Mehmet Spahiu: Veliko hvala, gospodine Nedžmidin Sejdilar, na savjetima koji ste mi dali! Navodno 

i kao što ste čuli, tražio sam od poslaničkih grupa da predlože moguće kandidate. Nisam ni jednom 

političkom subjektu definisao koji ugao da predloži. Predstavio ga je Naser Myrtezani iz LDK, moram 

mu dati riječ. U trenutku kada je PDK odlučio da predstavi kandidaturu, ili predloži kandidata, ja sam 

dao reč. Ne znam koja je zakonska povreda ovdje učinjena. Činjenica da PDK u početku nije želeo da 

uzme reč, ne mogu da nateram članove PDK da preuzmu reč. Ovo je njihov posao. Nastavljamo sa 

sjednicom, sa tačkom dnevnog reda. Potreban nam je i prijedlog mogućeg kandidata za Komisiju za 

nesmetano odvijanje izbora predsjedavajuceg. Reč ima gospodin Samidin Xheladini. 

Samidin Xheladini: Predlažem Agrona Gashija iz AAK-a. Imam pravo da predlažem. 
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Mehmet Spahiu: Pitam gospodina Agrona, da li prihvatate predlog gospodina Samidina Xheladinija? 

Agron Gashi: Maloprije sam izasao na govornicu. Da imam drugog kolegu sigurno bih ga predložio, 

ali nisam smatrao da treba da se predlažem, pa hvala g. Samidin Dželadini! 

Mehmet Spahiu: Sada pozivam članove Komisije za tok izbora predsjedavajućeg da se sastanu u 

kancelariji Skupštine, dok pravimo pauzu od deset minuta. Nakon deset minuta nastavljamo sa sesijom! 

(Glasanje odbornika za izbor predsedavajuce Skupštine opštine) 

Driton Ademi: Dakle, od 26 delegata koji su učestvovali u skupštinskoj sali, 23 su učestvovala u 

glasanju, a 3 nisu učestvovala. Sada znamo glasove i izlazimo sa rezultatima. 

(Brojanje glasova) 

Driton Ademi: Onda, drage kolege! Od 26 članova Skupštine, učesnika u sali, 23 su učestvovala, 3 

nisu učestvovala. 19 glasova je za, 4 protiv. Čestitamo, Arijeta! Onda pozivam Arijetu Skeraj na 

prigodni govor! 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Pozdrav svim članovima i kolegama! Hvala vam što ste mi povjerili ovo! 

Izuzetno sam sretna što sam dobila ovaj zadatak. Vjerujem da će raditi zajedno sa vama i da će uspjeti. 

Želim da mu se zahvalim na dve godine veoma dobrog rada u Skupštini. Ja ću vrlo blisko sarađivati sa 

načelnikom općine da završim tačke dnevnog reda. želim da se zahvalim mnogim ljudima u ovoj 

prostoriji, ali dopustite mi, ne pravim to političkim. Odrasla sam u LDK sa 19 godina, a poverenje koje 

su mi juče dali 99% biću beskrajno zahvalna. Ovaj dan, je za mene jedan od najboljih dana i, možda, 

ujedno i kraj moje karijere, ali mi je jako drago i drago mi je što me je opozicija izuzetno podržala. Od 

16 godina u Skupštini ovdje, nijedan član moje porodice nije učestvovao na skupstini, ali danas je prvi 

put da učestvuju i jako sam srećna. Hvala vam puno! 

Mehmet Spahiu: I ja u ime Skupštine opštine Arijeti čestitam izbor za predsedavajućeg Skupštine 

opštine, sa željom da pripada svima i svakome! Čestitamo još jednom, Arijete! 

Nastavljamo sa sesijom, to je eventualna tačka. Pošto je Suada Bajrami predstavila tacku, pozivam 

Suadu da uzme riječ o eventualnoj tački. 

Suada Bajrami: Zdravo svima! U ime Parlamentarne grupe PDK i u ime Grupe žena, prvo čestitam 

Arijeti kao prvoj ženi predsednici! Želimo vam sreću i uspjeh u radu! Mi smo, kao Grupa poslanica, 

tokom ovog mandata radili za potrebe žena i devojaka u našoj zajednici, zajedno sa OEBS-om. Tokom 

radionice koju smo održali 12. i 13. septembra u organizaciji OEBS-a, na kojoj su učestvovale Ženska 

grupa, službenica za rodnu ravnopravnost i gradonačelnik opštine, pokušali smo da predstavimo neke 

prioritete, i to: Rast učešća žena u javnom životu ; ulaganja u lokalne usluge koje podržavaju učešće 

žena u javnom životu; kao i razmjenu najboljih praksi. U prvoj tački, povećanje učešća žena u javnom 

životu, pokušali smo da ih predstavimo na sledeći način: Potrebe za ulaganjem u unapređenje rodne 

ravnopravnosti u opštinskim strukturama, posebno u KKSB; potrebe da se podrži aktivacija žena u 
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javnom životu kroz različite načine, kao što su mentorstvo, motivacija i posebno ulaganja u mladiće i 

djevojke u podršku rodnoj ravnopravnosti i osnaživanje žena; potrebe da se obezbede sredstva za 

politike rodne ravnopravnosti na lokalnom nivou, kroz rodno budžetiranje. U drugoj tački, ulaganja u 

lokalne usluge koje podržavaju učešće žena u javnom životu, pokušali smo da ih navedemo na sljedeći 

način: Podrška uslugama brige o djeci i starima na lokalnom nivou; transportna podrška za ruralna 

područja; sveobuhvatne usluge u vezi sa nasiljem nad ženama sa invaliditetom na lokalnom nivou. I, 

treća tačka, umrežavanje i razmjena najboljih praksi: Ulaganje i aktivacija formalne ženske mreže na 

lokalnom nivou, kao što su skupštinska ženska grupa, ženska sigurnosna mreža, oblici sigurnosti 

zajednice; drugi, ulaganje u međuopštinsku saradnju, dijeljenje najboljih praksi za uspješne inicijative 

za rodnu ravnopravnost i dobre politike koje pružaju rješenja. U skladu sa ovim prioritetima, tražimo 

saradnju od načelnika opštine i od svih onih koji iskazuju spremnost za bolji život za sve. Hvala! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospođo Suada! Želi li još neko da se javi o tacki eventalno, Artane! 

Artan Loshaj: Još jednom se izvinjavam, ali pošto smo u završnoj tački, ne bih trebao raspravljati sa 

gospodinom Qamilom, sa direktorom, ali sam mu definitivno rekao da se više ne bavi sa mnom, jer 

nemam privatnih poslova. Ako mislite na posao žene, da, trebalo je da mi kažete da ga imamo 

registrovano u Opštini 17.11.2015. To je individualni posao, to je njen posao. Drugo, ona nema 

zajedničku imovinu, ima privatno vlasništvo koje plaća mjesečnu kiriju. Molim vas, jer ste 

neobrazovani i nemoralni, sledeći put se ne bavite ovom temom. Također molim predsjedavajućeg da, 

ako vas ovdje za govornicom sa par riječi ne osudi, sumnjam da me napadate u saradnji sa 

predsjedavajućim. Hvala ti! Idemo na sljedeću tačku. Pošto smo u eventualnosti, i ja sam juče 

razgovarao, a danas zbog građana želim da postavim nekoliko pitanja načelniku opštine zajedno sa 

direktorima. Investicije za 2023 godinu, imamo kocku u selu Rrenc. Ove godine su uložena dva puta, 

kasni se pet sedmica, zahvaljujući vremenskim uslovima ste završili ove radove. Evo, delegati dobro 

znaju da su bili investicija 2021. za 2022. godinu. Aludirajući na poskupljenja, od tri puta koja su u 

izgradnji, izgradili ste samo jedan i nastavili dvogodišnji projekat. Ja i ova Skupština ovde, 2022. 

godine, za ovu godinu smo izglasali da imamo pokockavanje i izgradnju zaštitnih zidova u selu Rrenc, 

u ulici 'Abdyrrahman Gërdelaj'. Dok je u Rrencu uloženo samo sa dva puta, samo u kocki. Pitajte 

predsjedavajućeg i direktora, gdje su zaštitni zidovi, ne znam, ako danas ima prilike? Drugo, kod 

direktora zdravstva, od februara 2023. Vlada Republike Kosovo, na čelu sa Aljbinom Kurtijem, je 

izjednačila plate, pričam o zdravstvenom sektoru odakle ja dolazim. Sada nam pomaže nov direktor 

Ishalla, jer nam je juče obećala da ćemo u januaru napraviti rješenje, da desetak radnika koji su završili 

diplomu, umjesto da budu plaćeni koeficijentom 5,4, i dalje budu plaćeni sa koeficijent 5,1. Želim 

odgovor od direktora zdravstva. Sljedeće pitanje za direktora zdravstva je i za gradonačelnika. Raspisali 

ste konkurs za zapošljavanje pet medicinskih sestara. Veoma sam zadovoljan što ćemo ovih pet kolega, 



22  

bez obzira ko će biti, sarađivati sa njima. Ali, greška je, za mene kao skupštinu, što uzimate samo pet 

medicinskih sestara. Dok nedostaje radiologa tehničara, nedostaje i laboratorija, nedostaje i doktora 

biohemičara, njih ih nema. Dobro je, ako ih nisi dobio na intervjuu, rekao sam predsedavajućem jučer, 

ipak uzmi LDK, i dalje uzmi pet svojih, ali preispitaj ovo, uzmi rendgenskog tehničara, uzmi 

laboratorijskog tehničara, to sa tim je zaista potrebno, ima mnogo nestašica. Drugo pitanje za direktora, 

iako je prosvetni radnik, on je savetnik predsednika opštine, koliko sam dobio informacije, učenici sela 

Buće se prevoze kolima hitne pomoći za dijalizu. Vi dobro znate da su dvije kategorije, kao što su 

pacijenti na dijalizi, kao što su djeca, vrlo osjetljive. Doktor dobro zna, ima i hepatitisa, ima i virusa. 

Dobro je, ako je moguće, tu djecu ne stavljati na dijalizu, to je nemoralno. Ovo se nikada nije desilo u 

opštini Dragaš. Čak i na kraju, gospodine predsjedniče, na javnoj raspravi koja je bila prije nedelju dana 

danas. Kada sam ušao taj dan kao poslanik da imam malu obavezu da dođem na javnu raspravu - imam 

i kritiku, možda toliko društvenu, da nas je vrlo malo toga dana bilo odbornika - kada sam jednom ušao 

na početku, ja sam mislio da sam došao na bilo koji sastanak LDK. Nije bio prisutan nijedan seoski 

starešina koga je ova Skupština izabrala. Ovdje su govorila samo dvojica, čak i gospodin predsjednik - 

to su snimci - nije dao odgovor. Još dvoje-troje ljudi su tražili, ali im nije dato, list je rekao da je to 

previše problema. Žao mi je što ste neke radnike, dolaskom LDK-a, nasilili i doveli ih ovamo tako što 

ste naredili četiri ili pet ljudi, da vam aplaudiraju. Ovo se nije desilo, drugi put provjerite, okupite seoska 

vijeća, dajte građanima pravo da govore, nemojte im oduzimati pravo, jer ste počeli da instalirate 

vrijeme, staro vrijeme, da ne spominjim vrijeme komunizma. Dovidjenja! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Artan! Uran Halimi se javlja za rec. 

Uran Halimi: Hvala, vd predsjednika! Čestitamo novom predsjedniku Skupštine opštine! Želio bih da 

vas kontaktiram u vezi pitanja predsjedavajućeg. Vraćam se par godina unazad, iako je danas izabrana 

gospođa Skeraj kojoj sam čestitao. Iznenadila me je poslanička grupa PDK! Kada je izabran 

predsjedavajući, u ovom slučaju ja, napustili su sjednicu, uz tvrdnju da je predsjedavajući dio izvršne 

vlasti, kao i mi. Šta je sa gospođom Skeraj danas, zar ona ne pripada istoj grupi? Sklonost da budete 

zajedno, vaše sa njima, videla je gospođa Misinaj, pa i gospođa Bajrami, sve je nestalo. Čestitamo vam 

što ste postali nova predsedavajuca! Ishalla cete nas voditi na najbolji mogući način! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Uran! Reč ima gospodin Nexhat Selaj. 

Nexhat Selaj: Hvala predsedavajućem, hvala svima još jednom! Pošto su svi Arijeti već čestitali, 

čestitam i ja. Čestitamo! Osim kratkog odgovora, sada ću se osvrnuti na zašto sam došao ovdje. Uran, 

rekao sam ti jednom, nemoj da budeš previše za tebe. Kako ste molili, tako ste i našli. Počeli ste sa 

LDK, raskinuli ste, u redu. Ali ne možete nam predložiti gdje ćemo glasati, a gdje ne. To je stvar samo 

nas, poslanika, za šta možemo da glasamo ili ne. Ali, te promašaje vaše koalicije, želja je da to ne 

prenesete na nas, želja je da se vidite sa svojim štabovima i sa onima koji su vam u ovom slučaju ispali 



23  

nevjerni i da nastavite i radite s njima. Zaustavio bih se na dostignućima i radovima koji su do sada 

urađeni. U selu Zjum, sa tim sredstvima koja su potrošena za rashode tokom ove godine, samo u 

asfaltiranju puteva koje, gradonačelnik, prešli su negde oko 8 hiljada evra i za most u selu od Qollopeka 

ima 7 hiljada eura. U razgovorima koje smo vodili sa vama, na kraju prvog dijela, izjavili ste da će se 

u drugom dijelu ta sredstva prenijeti i potrošiti. Do sada je godina završena, nemamo ni centa uloženog 

u taj dio. Što je još najgore, čini mi se da ste sve projekte - sjećam se vrlo dobro na sastancima - uvijek 

bili kritični i kritikovani da nećemo otvarati tendere u septembru, a oni će ostati za narednu godinu, ali 

otvorit ćemo ih u aprilu i nastaviti ih i po vrućem vremenu. Ne znam koliko ste projekata realizovali i 

gde imate te projekte kada, ne vi u septembru, nego i u novembru i decembru radite. Možda ste našli 

trenutak za investicije, ne mogu reći ne, ali nemate vremena predsjedavajući. Znamo da smo iz visokog 

planinskog područja, temperature su skoro u minus. Na onim mjestima gdje se ulaže i gdje se izvode 

radovi temperature su na minus vrijednostima. Kakvu će održivost imati te investicije? Ne znam, jesi, 

uvek si inaugurisao samo početak radova, ne znam da li si se pojavio na kraju radova. U Qollopeku, 

kod mosta je planirano da se proširi 50 metara, kako bi se put nastavio izvan mosta. Nije da tamo ništa 

nije urađeno, nego je postalo neprohodno. Napravili smo most, ali nemamo prelaz. Moramo da se 

nosimo sa ovim, odnosno moramo da debatujemo, i da prihvatimo one kritike koje nisu na mestu, ali i 

da prihvatimo kritike koje su prikladne. Na početku mandata ste izneli mišljenje koje smo svi čekali, 

da to nije samo u interesu sela Zappluxhe, već je to put koji se takođe povezuje sa delom Župe ispod. 

Na ulazu u selo Zappluxhe, rekli ste, javno ste izjavili da će most biti izgrađen. Na početku ste rekli da 

će to biti investicija u okviru Opštine, sada se primećuje nešto neregularno, rekli ste da je to u okviru 

Ministarstva. Osim što taj most izgleda kao skakaonica, on nema nikakve karakteristike tog mosta. Gdje 

je ostalo, šta je u pitanju, dobro je da izađemo ovdje i dokumentujemo, vas ili vaše osoblje. Put Brrut-

Zgatar, kada je stigao tender, rekao je, čekali smo ga, veoma jaka kompanija, koja je uradila dobar 

posao za našu zemlju. Kada se otvori, gomila slika pocetka radova. U građevinarstvu smo uočili da je 

izgubljeno na desetine metara asfalta. Ko je odgovoran za to i ko preuzima odgovornost za to? Možda 

ćemo kasnije imati još. Žao mi je! Hvala ti! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Nexhat! Pre nego što date reč nekom drugom, izvinjavam se 

gospodine Nedžat, uprkos poštovanju koje imam prema vama, malopre ste izrazili sumnju da ću se 

odupreti ovom vođenju sastanka. Ubijeđen sam da ću se oduprijeti. Odoleo sam se možda mnogim 

oštrijim skupovima, ali vaša ocena koju ste dali o delegatima LDK - verujem da se aludira na delegate 

DSK - da su neverni, to vam ne ide na ruku. Jer, ja nemam uverenje da su delegati LDK neverni. Ovde 

morate da se izvinite delegatima LDK, jer ovaj zaključak stoji. Kažem vam da smo predsednik i ja 

među osnivačima LDK i nikada nikoga nismo izdali kao delegat. Uvjeren sam da su ti mladi ljudi 

posvećeniji čak i od nas. Stoga ovaj vokabular ne treba koristiti u budućim sesijama. Da, pošto sam te 
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apostrofirao,! 

Nexhat Selaj: Hvala još jednom! Ne pripadam mnogim odgovorima, Mehmete, ali ne znam koliko si 

me razumio. Nisam rekao nelojalan delegatima, ali sam se obratio gospodinu Uranu koji nas je optužio 

da smo navodno glasali. I bio sam vrlo otvoren u rječniku i vrlo jasan. Nisam vas nazvao izdajnicima, 

ali sam rekao nelojalni u koaliciji koju ste napravili. Reč 'neveran', da li se može drugačije raščlaniti, 

blaži, ne razumem da je to uvredljiva reč. Formirali ste - rekao sam Uranu - koaliciju, bili ste nelojalni, 

nevjerni. Znači, ja ne vidim tu uvredu, da sam uvrijedio delegate ili da sam uvrijedio nekog drugog. 

Riječ 'nevjeran' je jedna od onih najblažih riječi u rječniku koje se mogu koristiti. Nije upotrebio 'izdaju', 

jer ja nisam navikao da koristim reč 'ti si izdao', ali je neverna, iz vere. Ne razumijem da sam nešto 

uvrijedio. Ako sam pogrešio, izvinite, upotrebio sam samo reč 'neveran'. Hvala ti! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Nexhat! G. Uran ima riječ za odgovor. 

Uran Halimi: Sada postoje problemi za problemima, riječi za riječima. Koliko puta ponavljaš, 

podsjećaš me na druge riječi. Zaista uživam u ovome. Što se tiče 'nevjere' koju je profesor rekao, to je 

već dokazano, podržava i podržava ono što ste rekli. Ako te povredi - časni predsjedniče na funkciji, 

nemoj to shvatiti lično, nego kao politički subjekt, jer ja lično želim mene... lično, tukao me je pa onda 

sa predsjednikom, da je potpisao sporazum, ali da ste nelojalni kao politički subjekt, to zna i građanin 

Dragaša, ali i na Kosovu ste poznati kao stranka nevernih. Razlog zašto sam ovde izašao sa odgovorom, 

ohrabrio me je gospodin Nexhat Selaj koji je dao odgovor umesto mene. Rekao sam i građanima 

Dragaša, i vama u Parlamentu, da se nikada nisam zabavljao ni sa kim osim sa LDK, nisam uopšte 

umoran od njih. Jako sam se zabavio sa glasanjem za PDK. Par tvojih glasova je moj, moj... jer si rekao 

jedan rezerva, ne, nije ostavio Džemilu na miru, ko zna šta, doneo sam još jednom tvoj rad i video to, 

nije ih briga, ne uznemiravaj me ostavljaju Xemilu na miru. Vi obavezujete u nekim slučajevima, ja 

imam moć u mnogim slučajevima. Da, dobro je da me građanin izabere na sledećim izborima. Zna se 

ko i šta smo uradili. Da ste me podržali kada sam izabran za predsjednika, rekao bih vam ove riječi. 

Ali, vi me ne podržavate, ja sam smenjen, podržava me lider LDK. Šta ovo radi, dragi kolega? Istinska 

politička saradnja. Zbogom! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Uran! Riječ ima Nedžmidin Sejdilar. 

Nedžmidin Sejdilar: Gospodine Spahiu, mislim da trebate da napustite to mesto, jer će nam 

ministarstvo vratiti ovu sednicu nezakonitom. Onda ćemo morati ponovo da glasamo predsednika 

skupštine. Meni je jasno da vi iz vlasti nemožete da pređete niti jednu sednicu a da nam iz Ministarstva 

ne vrate. Zamolio bih vas zbog gradjana koji mnogo očekuju od nas da ostavite gospođu predsedavajuću 

da vodi sednicu jer smo je mi već odabrali. Druga stvar, zanima me ona nevladina organizacija Human 

care, kojoj smo prošle godine dali oko 186.000 EUR da li je ona donela nekakav izveštaj i gde je sav 

taj silan novac potrošila. Od ovog pitanja ne odustajem Iako smo ovo pitanje potezali ranije. Mene živo 
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interesuje a I zbog svih onih građana opštine, zašto mi dajemo tolike silne novce toj nevladinoj 

organizaciji, na šta su taj silan novac potrošili. Imam informaciju da su je subvensionisali i u 2023 

godine. Treće, ja ni u snu nisam mogao da vidim da će opštinska administracija iskoristiti službenu 

stranicu opštine da komentariše moje statuse na facebook-u. To se ovde dogodilo po pitanju one 

fantomske nevladine organizacije Sensa. Opštinska Administracija je komentarisala da ja ne razumem 

fakture koje su mi oni sami dali. Između ostalog objasnio sam vam da ste prekršili dosta zakona po tom 

pitanju. Za dan goranaca neka dođe jedan živi da mi objasni ko kupuje laptop. Kako je moguće da neko 

kupi laptop. Za četiri godine rada ovde u ovoj skupštini mi smo zadužili laptop od 5090 EUR a ona za 

dva i po sata projekta, opština joj je odobrila Sensi da se kupi laptop od 800 eura. Neka mi neko pametan 

ovde objasni kakve veze ima laptop sa proslavaom Dana goranaca. Ni građani koji nas slušaju ne mogu 

da shvate zašto si potrošeni novci na laptop. Neka nam ta Senska objasni samo kako je potrošila 170 

eura na putovanje Dragaš-Prizren kada je iz Prizrena uzela samo jednu fakturu. U izvestaju koji ste dali 

postoji samo jedna faktura iz opštine Prizren a putni troškovi su 170 eura. Kada to podelimo u kilometer 

ispada da smo Dan Goranaca slavili u Budimpešti. Ionako je bila prazna sala. Kako ste vi prihvatili taj 

izveštaj. Vi trebate da potegnete službeni sudski proces zbog zloupotrebe novca. Projekat koji je tražio 

trajao dva i po sata, vi odobravate dve mesečne plate za koordinatora. Koja komisija je to odobrila i 

gde su im bile oči. Imate jednodnevni projekat a odobravate dve plate za koordinatora. Zašto rasipate 

novac ovih građana. Ako projekat može da se završi za 1.000 EUR neka se završi za 1.000 EUR. Jeste 

li vi videli kakve fakture imate u tom izveštaju, kao da su napisane na salveti. Imate paragon blok sa 

serijskim brojem koji je sama Sensa koristila izdat na 600 EUR za muziku, bez potpisa, pečata, datuma. 

I vi ste sve to prihvatili. Onda zloupotrebljava te web stranicu opštine i optužujete kako ja obmanjujem 

javnost. Zašto se rasipate javnim novcem. I onda napadate nekoga zašto se buni. Ja očekujem da ceo 

taj predmet odnesem te tužiocu. Obzirom da sam vam praktično demonstrira o neregularnosti iz 

zloupotrebi javnog novca. Meštani sela Radeša očekuju vas Predsedniče da sa svojim osobljem idete 

kod njih i objasnite im po pitanju reke. Oni su s pravom uznemireni. Poslali su vam peticiju, pozivali 

su vas na razgovor i sada oni očekuju od vas da idete gore sa svojim timom i da razgovarate po pitanju 

te reke i šta će se dalje dogoditi sa tom rekom. 

Mehmet Spahiu: Da li još neko želi da govori? Jetmir Ajdini ima riječ. 

Jetmir Ajdini: Pozdrav svima još jednom! Prije svega, čestitamo gospođi Skeraj na novoj funkciji, a 

pošto već imamo novog predsjedavajućeg Skupštine opštine, pozvao bih Vas da vodite sjednicu 

Skupštine opštine ili postajemo Skupština opštine sa dva predsjedavajući. 

Mehmet Spahiu: Jetmire, hteo sam da dam odgovor i Nedži, ali daću i tebi ako ti treba. 

Jetmir Ajdini: U redu. Da, ima potrebe, sve dok je ona predsjedavajuća... 

Mehmet Spahiu: Izabrali smo predsjedavajuću Skupštine opštine, i ona me je molila, jer ima prepreka 
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u njenom glasu, da nastavimo sjednicu. Otklonimo dileme. 

Jetmir Ajdini: Ah, dobro, onda je u redu, jer postajemo Skupština opštine sa dva predsjednika. 

Mehmet Spahiu: Nema problema, jer nikada nisam dobrovoljno prihvatio ovaj zadatak. 

Jetmir Ajdini: U redu. Nastaviću i postavljati nekoliko pitanja za opštinsku izvršnu vlast, u vezi budžeta 

koji je izdvojen za selo Zgatar. Za 2023. godinu, to je iznos od 8 hiljada eura koji smo izdvojili za 

investicije u pumpe za vodu sela Zgatar, investicija koja još nije urađena. Kraj je godine, nismo vidjeli 

projekat, nismo ništa uložili, niti smo nešto radili u tom smislu. Tek je kraj godine, decembar je i 

vjerujem da će ta sredstva ići u naš višak, a selo Zgatar će nastaviti sa problemima koje ima sa 

vodosnabdijevanjem, konkretno sa pumpama za vodu. Drugo pitanje je o ivičnjacima koji su 

napravljeni na ulicama i sokacima sela Zgatar. Uloženo je dosta sredstava, ima viška sredstava, nekih 

6 hiljada eura, koji su višak. Rekli ste da ćemo ih u drugoj fazi ponovo raspisati, mi ih još nemamo. Ne 

znamo da li su uložena, da li je neko dobio tender, da li će ta dodatna sredstva biti uložena. Znamo da 

je put u porodici Murati kao i nekoliko drugih puteva koji su ostali nedovršeni. Sljedeće pitanje je o 

visini sredstava izdvojenih za put Brrut-Zgata, koji je trenutno završen. Uvjerili smo se u kvalitet 

radova, dvije sedmice nakon završetka tog puta, asfalt je na pojedinim dijelovima već napukao. Ta 

suma je bila negde oko 7.000 evra, što uključuje sanaciju jama u selu Brrut, u selu Kosava i još nekoliko 

sela, investicije koje nismo videli, te jame i dalje postoje. Ne znam kuda idu ta sredstva i da li će se sva 

ta sredstva iz opštinskog budžeta vratiti u suficit, a građanima će i dalje ostati isti problemi. Hvala ti! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Jetmir! Da li još neko želi da govori? Izvolite, g. Dritone! 

Driton Ademi: Hvala! Imam nekoliko pitanja ovdje. Jedno pitanje – iako je otišao moj kolega Naser – 

imam mnogo zahteva iz škole, od nastavnika koji ne znaju ko je direktor škole u selu Bresane. Koliko 

ja imam informacija - ne znam koliko je tačno, ali koliko mi je rečeno - većina ljudi dolazi i odlazi u 

kancelariju direktora. Možda je V.D promijenjen, zbog medija ili ne znam zašto. Odnosno, ako postoji 

neka druga odluka, bolje je izaći u javnost i reći nastavnicima da ne znaju ko je V.D., da nema direktora, 

da ste poništili novi konkurs. Drugo pitanje, predsjedavajući zajedno sa direktorom finansija, izdvojili 

ste oko 60 hiljada eura za GCPM. Drugim riječima GCPM i AMF - kako se ovo zove u Bresani, 

ambulante ja to zovem - podijelili ste 3.500 eura čini mi se, nemojte me pogrešno shvatiti. Ambulanta 

koja ima stotine, hiljade pacijenata godišnje, izdvaja se 3 hiljade evra, izdvaja se za AMF na Kosavi, 

ne znam koliko, izdvaja se preko 10 hiljada evra. Ovo je nešto veoma nepodnošljivo. 17.000, to jest 

čak više igala nego što sam imao, možda dobiju 5 injekcija dnevno ili ne. Plus u Blacu, što je katastrofa, 

ulaže se u AMF, a ne u BreSanu u QMF, niti u Dragaš. Distribuira se nekim tamošnjim selima koja 

nemaju interesne točke ili nemaju usluge koje se mogu ponijeti sa sobom. Također imam pitanje u vezi 

stipendija koje ste podijelili. Ne znam pravno koliko je to pošteno, ali mislim da je stipendije, građanin 

je isti poreski obveznik čak i ako ima dijete u privatnoj ili državnoj školi. Zar to ne zaslužuje i onaj ko 
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ga ima u privatnoj školi sa stipendijom? Ili ste dali prioritet državnim školama? Mnogo je opštinskih 

poreskih obveznika da ste vi jedini davali stipendije samo učenicima javnih škola, a ne privatnim. Uran, 

ne želim da spominjem njegovo ime, znam da želiš da odgovoriš, ali ja ne želim. Hvala ti! 

Mehmet Spahiu: Reč ima gospodin Shpetim Hajredini. 

Shpetim Hajredini: Zato još jednom pozdrav svima! Ja lično ne znam, , sad je ovo pitanje politike 

bilo... Ja sam tu četiri godine, ali sam dugo iza izvršne vlasti i nisam obraćao pažnju na razgovore ili, 

šta ja znam, ovi verbalni sukobi riječi. Ali, iako politika ili pozicija utiču na nečiju ličnost, nisam 

verovao u to. Poštovani bivši predsedavajući, ja lično ne znam mnogo o filozofiji, vi to dobro znate. 

Pokušavam da kažem ono što znam i što treba da se kaže, to ima uticaja na građane, kažem to direktno, 

čak i ako ne pokušavam da pobedim politički, apsolutno nikada nisam koristio ovu govornicu da bih 

politički pobedio. To što ste uzeli reč i izašli ovde, rekli ste da smo mi iz PDK, kada ste bili kandidat, 

izbačeni. To vrijeme je potpuno drugačije, dok je danas, dvije godine kasnije, potpuno drugačije, i drugi 

kandidat. I, naravno, odgovornost i odgovornost dajemo samo onim građanima koji su nas podržavali 

do danas. Nisam ovdje da odgovaram vama ili bilo kome drugom osim njima. Odluku također 

donosimo jer smatramo da je to u najboljem interesu građana. Tada smo mislili da to nije u interesu 

građana i izašli smo, nismo glasali, vi ste dobili glasove, imate glasove, bili ste lider. Ali ne zaboravite 

da smo se potrudili da vas zadržimo. Imate toliko prilika, ali ste dali zadnji napor, posljednju snagu da 

ga zadržite. Ali to je bilo to, oni koji su te odlučivali, glasali za tebe, smijenili su te. Ti treba da se baviš 

njima, a ne nama. Ali nema veze, nema veze, i ako hoćete da se bavite nama, mi smo ipak ti koji dugi 

niz godina upravljamo ovom opštinom, uvereni smo da ćemo se na sledećim izborima vratiti još jači . 

Ako želite da vladate sa poštenim ljudima, ljudima koji znaju da vladaju i drže svoju reč, pođite sa 

nama i ne prekidajte naše razgovore. Ali ako želite da nastavite sa mnom kao što ste nastavili do sada, 

to mi nije problem, razumete li? Čak ni za PDK, jer ne zavisimo od glasova druge stranke. Sledeće, 

poštovani predsedniče, neću da ulazim u dubinu, imam mnogo diskusija i mnogo pitanja o projektima, 

ali želim da razgovaram samo kada je pravi trenutak i kada bude tačka dnevnog reda da se o tome 

raspravlja, onda ću raspravljati . Čak i tada čekam izvještaj da postavljam pitanja. Ali jedno pitanje, 

imam na umu, ne znam na kojoj sednici, jer smo imali mnogo sesija, u brzom nizu, nije mi ostalo ni 

mesec dana u mislima, ima pet ili šest sesija koje sam postavio jedno pitanje i jedan sam podneo zahtev 

da na ulici Kuk-Kosava, tom putu odatle na stranu koju mi zovemo linija ili kako god hoćete da je 

nazovite, da je asfaltiranje tog puta već završeno, tražio sam da se ponovo otvoren, jer je blokiran i 

voda teče u imanja, oštećuje javna dobra, a i ostala su privatna. Dakle, sad sam bio, jer nisam dugo 

izlazio sa tog puta, sad sam izašao i pogledao. Ne, apsolutno, rekao sam vam na albanskom, rekao sam 

linija ili odvodnjavanje, mi to zovemo u selu, verujem da znate i koji je vod, odnosno kanal koji 

koristimo. Zamolio sam te da ga otvoriš. Dali ste mi reč, rekli ste da će posao biti obavljen, jer ja sam 
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rekao da i ako nije u projektu da se ponovo otvori, treba da razgovarate sa firmom, ništa nije koštalo 

200 metara da se otvori taj kanal ponovo. Međutim, vidio sam da taj kanal nije diran i da nisu održali 

svoju riječ, ali nisam ulazio u detalje projekta, koliko je novca pušteno toj kompaniji i šta se dogodilo. 

Ali, vjerovao sam u tebe da ćeš održati obećanje i riješiti ovaj problem umjesto mene, ali sam vidio da 

to nije učinjeno. I na kraju, u početku ga nisam poželeo. Draga Arijeta Skeraj, koleginice, čestitam na 

novoj funkciji, želim ti uspjeh, ti si prava. Također, koristim priliku na ovoj govornici da poželim 

dobrodošlicu svim onim sunarodnicima koji su sada u našem gradu, u našim selima koja su nas počastili 

njihovim dolaskom. Želim vam najbolje i prijatne trenutke i odmore! Hvala! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Shpetim! Uran Halimi ima riječ. 

Uran Halimi: Često izlazim, mnogo češće izlazim, laknulo mi je. Počelo je na stadionu Blaçi, tada smo 

imali veliku buku. Predsjedniče, zabilježite, ja sam tu i vidio sam u toku radova drenažu koju su 

napravili za drenažu tog stadiona. Cijevi koje su postavili su fi 100, ne znam koliko su u projektu, 

pokušajte istražiti projekat. U tim cijevima, kada se ubace u stadion, nijedna nema šljunak koji služi za 

drenažu. To je riječ za 'llauf' koju izgovaramo. Predsjednice, pozivam vas da odete i otvorite te cijevi 

za odvodnjavanje stadiona, ako neko od njih ima kako treba, onda ću izaći i javno se izviniti. Čak je i 

drenaža ovog stadiona potpuno uništila tu investiciju u park sela Blač. Blaci savet je takođe reagovao, 

ako ste u prilici da vidite, ove poplave, ove kišnice, stalno poplavljuju put Gornje Mahale, koji mi 

zovemo to naselje kod škole. Čak i građani tamo na kraju puta imaju problema, jer ta kišnica dospijeva 

u njihova dvorišta, a ako građani ne koriste svoja sredstva da je izbjegnu, dospijeva i u njihove kuće. 

Dobro je baviti se ovim pitanjima. Što se tiče zahteva meštana sela Blač, ranije smo govorili o tim 

slivovima za vodosnabdevanje. Potrudite se da vas ljeto ne uhvati jer dolaze stranci a mi ćemo ostati 

bez vode i ljeti, neka imaju vode kad dođu ovi stranci koje željno čekamo. Ne znam da li ste to istraživali 

kada sam vam rekao da su kaptaže sela Blač sastavljene od karata. Ne znam da li ste istraživali, rekli 

ste mi da ste me smatrali odgovornim. Opet sam odgovoran. Još uvijek nisam vođa, možete tražiti od 

mene račun, ja ću i za njih položiti račun. I građani su vidjeli da ste završili kaptažu sa papirima, a niste 

ih završili. Imamo i fotografije i dokaze po tom pitanju, ako vam dođu, samo me kontaktirajte, 

predsjedavajući. Kontaktiram i Shpetima Hajredinija. Rekao je da ako želiš da vladam lojalno, hajde. 

Vladao sam sa tvojim LVV, Shpetim. Ni sa LDK, ni sa PDK. Spomenuo je ime, jer se ja zabavljam sa 

bo replikama, spremni smo za debatu. Vladam sa LVV-om, predstavljam LVV, dostojanstveno. Više 

puta ste me optuživali, Uran je prodat LDK, neko vrijeme, ne znam da li znate. U posljednje vrijeme 

se vidjelo ko je i gdje prodat. Nigde se ne prodajem, tu sam. Dakle, ja predstavljam LVV, dakle svojim 

licem i svime. Hvala vam puno! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Uran! Agron Gashi ima riječ. 

Agron Gashi: Onda vas još jednom pozdravljam, prisutni! Izašao sam samo nakratko, trudim se da 
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budem što kraći. Bio sam ovih dana u Prizrenu i izlaz iz Prizrena u selo Brezne mi je zadao tolike 

poteškoće da je, istina, bio u opasnosti moj život i život članova porodice koje sam imao, kao i onih 

drugih prolaznika. I magla koja pokriva od Žuri do gornjeg dela ovde je veoma gusta magla, a regionalni 

put od Žuri do naše teritorije ovde u Dragašu je posao koji ne pokazuje belu liniju i izaziva velike 

poteškoće, tako da život građani su u opasnosti. Onda sam, predsedniče, molio vas kao opštinskog 

rukovodioca, da ovo pitanje iznesete pred najviše organe i – nije mnogo skupo – ali da zaštitite građane, 

da preduzmete mere u tom pravcu, jer je život zaista u pitanju. Hvala vam puno! 

Mehmet Spahiu: Hvala, gospodine Agron! Ako nema nikog drugog, predsedavajući, da li biste želeli 

da preuzmete reč? Obavještavam vas da će nakon odgovora predsjedavajućeg sjednicu zatvoriti 

novoizabrani predsjedavajući gospođa Arijeta. 

Bexhet Xheladini: Znate da je javnu raspravu, po zakonu gradonačelnik dužan da dva puta godišnje 

održi sa građanima. Ispoštovali smo zakonske procedure, postavili smo to na sajt, u medije, pozvali 

smo građane. Tog dana sam bio sretan što je ova sala puna. Bio sam još sretniji što su polovina bile 

žene. Debata je bila izuzetno uspješna. Što se tiče prijema medicinskih sestara, mnogo puta ste se žalili 

na ovom forumu na nedostatak sestara. Raspisali smo konkurs, u toku je prijem pet medicinskih sestara. 

Znam da postoji potreba za ovim što ste rekli, ali mi imamo svoje planove, sada kada smo u Vladi, 

znamo i kada treba da radimo te stvari. Naravno, prihvatamo predloge, ali radimo kako želimo i kada 

želimo. Što se tiče radova u selu Zim, tačno je da je ostalo 8 hiljada evra. Sudski izvršitelj nam je uzeo 

sredstva za isplatu kolektivnog ugovora. Sudski izvršitelj, kada stigne konačna odluka, ne pita gdje će 

uzeti novac. Na mostu je raspisan tender za drugu fazu, nažalost, potpisan je ugovor, pao je snijeg i ta 

sredstva su otišla u višak. Međutim, budžetom za narednu godinu mi ćemo taj most popraviti i sredstva 

koja su otišla u suficit za selo, mi ćemo ih nadoknaditi. Most za Zaplludžu, znate da je inicijativa bila 

moja, imao sam dogovor sa osobom koja je to objavila, ali to je investicija Ministarstva za 

infrastrukturu. Nažalost, došlo je do problema sa kvalitetom betona. Ja sam to dokumentovao, najmanje 

20 puta, razgovarao sam sa Ministarstvom, ali zbog Brodskog puta - jer je to bila ista firma - te noći 

kada je Brodski put završen, te noći je padao snijeg, znate. čak i ta cesta ostaje nedovršena, ali će biti 

završena iduće godine. Put Brrut-Zgatar je dvogodišnji projekat. Znate da sam na fejsu postavio status 

da smo zbog pritiska javnosti bili prinuđeni da asfaltiramo taj put, iako taj put treba još više da nalegne, 

jer je tamo podignut zaštitni zid veoma visok i bilo je ponor između zida i puta koji bi trebalo da 

nalegne. Firma se nije usudila da uradi sabijanje vibratorom jer zid nije sazreo i sada ima pukotina. Ali 

ovaj put, osim što je dvogodišnji projekat, ima i garanciju. Danas sam razgovarao sa predradnikom, 

dođe proleće i taj put će biti popravljen. Za razliku od vaših vlada, prošle godine smo realizovali 96% 

budžeta, ove godine blizu 97%. Međutim, tri snježne padavine su nas uskratile za 10 dana rada, mjesec 

dana rada, tako da bismo to odradili 100 posto. Što se tiče pitanja Nedžmidina Sejdilara, pošto on nije 
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tu, nisam dužan da na njih odgovaram. Sve što mu je rekao su njegove insinuacije, misli na koje nema 

osnova za odgovor. Što se tiče Radeše, tačno je da je postojala onlajn peticija. Odgovorio sam im. 

Nastavljam isti projekat koji je započela prethodna vlast. Nisam se uopšte mešao u projekat, čak i za 

vodu Radeše postoji ugovor i dogovor između građana Radeše i bivše opštinske vlasti. Dakle, ovo što 

je Sejdilar rekao je neka loša pozadina, a ovo je jedna od onih koje on radi, uz još neke. Vodovod, 

međutim, neće biti zaustavljen, jer je ugovor potpisan, završeno je preko 30 odsto radova, a za završetak 

ovog vodovoda izdvojeno je 2 miliona eura. I ovaj vodovod će završiti, bez obzira ako se nekome ne 

sviđa. Doktor Jetmiri, 8 hiljada eura za pumpe, tender je bio otvoren i nijedna kompanija se nije 

nadmetala i tender je propao. Sudski izvršitelj je uzeo sredstva. 6.000 evra koliko je ostalo za 

asfaltiranje - raspisan je tender za asfaltiranje puta koji vodi do škole - nije se javila nijedna firma. Ova 

sredstva su otišla u suficit. Nema više vremena za tih 6.000 eura, sredili smo ni manje ni više nego 10 

puteva u Zgataru, kockali smo ih, znate. Predviđeno je 60.000, kompanija ima 54.000. Ostalo je još 

6.000 eura, ovi bez završetka postojećeg projekta biće raspisani za nekoliko mjeseci. Kada je postojeći 

projekat završen, preostali alati su bačeni, nijedna kompanija se nije javila. Ove godine imamo 

problema sa kompanijama. Pored toga što nema dovoljno firmi, kompanije koje su se zaposlile 

početkom godine imaju, recimo, 20 radnika, na kraju godine im je ostalo 10 ili 5 radnika. Za to je dio 

sredstava otišao u naš višak. Dritoni je rekao da je vrlo malo uloženo u QMF Bresana, a više u Košavu 

i Blač. U Blacu je potrebno još, iz razloga što je uloženo u krov, potpuno je polomljen, napravljen je 

od azbesta i mora se ukloniti, za to je potrebno više sredstava. Postoji potreba i na Kosavu. U Bresani 

je manje potrebe i manje ulaganja. To je postalo medijski, da nije bilo puno, bio je toalet, nema toliko 

problema koliko je izgledalo. Što se tiče stipendija, kada sam došao kao predsjedavajući, našao sam 

opštinski pravilnik o raspodjeli stipendija koji je usvojila prethodna vlada. Moramo sprovoditi tu uredbu 

dok se ne promeni. U toj uredbi piše da se stipendije daju samo studentima koji studiraju na državnim 

univerzitetima. Konkurs smo predstavili na osnovu kriterijuma i mislim da je to dobar Pravilnik. Ali 

ako mislite da bi ga trebali promijeniti, promijenite ga još više. Ne sjećam se otvaranja kanala kojem 

sam dao riječ, ali to je mali posao, može se, nije problem. Ali ne mogu da se setim, izvinjavam se. 

Stadion Blaçi takođe za kaptaze, zamolio sam direktora administracije za samo jedan minut, neće mi 

trebati mnogo više, pošto on bolje poznaje ovaj posao. Što se tiče Agronovog pitanja o signalizaciji na 

putu Žur - Dragaš, sa predstavnikom Ministarstva sam razgovarao najmanje 10 puta o tome. Tražio 

sam - čak ga zovem i telefonom - ali nisam naišao na razumijevanje. Pokušajte i njega saslušati, ne 

javlja se, naravno da je zauzet. Tražio sam najmanje 10 puta da se uradi signalizacija ovog puta, jer je 

to zahtjev građana. Rekao mi je da kada je projekat završen, upozorenja nisu bila predviđena. Ali on je 

rekao da ćemo to uraditi. Sad ovaj posao kasni, naravno da oni to rade, palo mi je na pamet da su oni 

glavni. Ne vjerujem da sam nikome nešto dugovao. Čujte, odgovarao sam komisiji za prevoz učenika. 
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Rekao sam vam da je prvi put da radimo prevoz učenika, govorim o Rrencu, o srednjoj školi. Normalno 

je da ima poteškoća koje ćemo otkloniti naredne godine i narednih dana. Istina je da imaju problema, 

kada pada snijeg, autobus ne može tamo. Imam pritužbe ne samo od vas, već i od građana, ali mi smo 

posvećeni rješavanju ovih problema. Što se tiče prevoza učenika iz Buće, sada je škola Buće 

popravljena i škola Buće radi. Svojevremeno, kada je rađena renovacija te škole, koristili smo 

ambulantna kola za prevoz učenika. Normalno, nema tu ništa, zašto puštaju učenike da šetaju, kad je 

predradnik zakasnio ni učenici nisu završili posao na vreme, nemoj da izostaješ sa časa imamo 

besplatan prevoz. O zaštitnom zidu koji sam ti također pričao o kockama u Rrencu. Kada je raspisan 

tender, raspisan je za sve njih, ali sredstva nisu bila dovoljna i urađeno je samo kubiranje tih puteva. 

Nemaju ostataka, nema viška. Ako znate kada su na vrhu, 21.-22. je vrh kocke. Pričaj, ja ću ti odgovoriti 

odavde. Rekao sam vam zašto je došlo do kašnjenja. Rekao sam vam nedostatak kompanija. To se nije 

dogodilo samo nama. Firme su početkom godine uzele 5-6 poslova, nisu mogli da ih završe, nedostatak 

radnika. To nije samo kod nas, već na celom Kosovu. Da, rekao sam vam, srećni smo što smo na kraju 

uspeli da realizujemo budžet negde blizu 97%. Molio sam Vetima za ova dva pitanja koja je postavio... 

ne, on ima fotografije da vam dokaže da... slušajte, imate tužilaštvo, ja sam uz vas. Ako je tako, dolazim 

i potpisujem tužbu protiv nje. Nije problem. Gdje, o čemu se radi? Slušaj, rekao si za captazhat. Kaptaze 

nisu završena, a nisu ni plaćena papirom. Idite u Kancelariju za nabavku da vidite da li su plaćeni ili 

ne. Znam tender, ali idi i vidi da li su plaćeni. 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Hvala, predsedavajući! Da li sada želite da dobijete odgovor od direktora 

uprave ili ne? U redu. Vetim Ramadani ima riječ. 

Vetim Ramadani: Hvala, nova predsedavajuca! Čestitam za posao! Pošto ljudi iz VV-a napuštaju salu 

ovdje, htio sam samo da citiram njihovog vrhovnog vođu: 'Možete, ali ne možete, pa vas otpuštaju'. 

Znam da je med za razresenje obavio posao i efekti su izuzetno vidljivi. Ali, iako je realnost gorka, 

moram priznati da se radi o izuzetno velikoj zloupotrebi stadiona Blachi od strane odbornika VV. 

Stadion Blaçi, što se tiče saznanja javnog mnjenja - da je VV i pokazao ove stvari... 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Direktore, da li je moguće da u sali nema kvoruma, zato ne možemo da 

nastavimo... 

Vetim Ramdani: Mozemo na sljedeću sesiju. Po ovom pitanju ne želim da dugujem građanima 

odgovor, molim vas da pojasnim. 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Iz duga prema građanima bićete ovdje na narednoj sjednici. 

Vetim Ramadani: Hvala, vođo! Čestitamo! Sretno i dobar rad! 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Hvala vam puno! Pošto smo live na Radiju Šar, ja, kao predsedavajući, u 

svoje i u ime Skupštine opštine želim svim građanima opštine Dragaš 2024. godinu, zdravlje i slogu u 

porodici! Takođe, svi sunarodnjaci koji su došli u domovinu da uživaju u odmoru i uživaju sa svojim 
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porodicama. Riječ prepuštam načelniku općine. 

Bexhet Xheladini: Hvala, predsedavajuca! Hteo sam da vam još jednom čestitam na novoj poziciji, 

poželim vam zdravlje i uspeh! Hvala svima koji su učestvovali u glasanju! Koristim ovu priliku da 

pozdravim sve naše sunarodnike i poželim im dobrodošlicu u domovinu, u svoje domove, želim im 

prijatan boravak u krugu porodice! Takođe, pozdravljam sve građane naše opštine i želim im novu 

2024. godinu i želim im sve najbolje u životu! Hvala! 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Zatvaramo ovu sesiju, vidimo se na sledećoj! Hvala vam! 

 


